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Z Á P I S N I C A 

z 18 . rokovania Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice – Juh  konaného dňa 21.9.2021 v zasadačke Miestneho úradu MČ 

Košice – Juh na Smetanovej ul. č. 4, Košice so začiatkom 

o 13.00 hod. 

 

K bodu 1 : Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba 

návrhovej komisie, schválenie programu 

________________________________________________________________________________ 

p. Jaroslav Hlinka, starosta MČ Košice - Juh (ďalej len „starosta“) : starosta – „Vážená pani  

poslankyňa, vážení páni poslanci, otváram 18. rokovanie Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti 

Košice-Juh, ktoré bolo riadne a včas zvolané. Na dnešnom rokovaní vás všetkých srdečne vítam. 

Vítam aj všetkých prizvaných k bodu číslo 4 dnešného programu a to zástupcov investičnej 

spoločnosti, ktorí dostanú slovo potom v ďalšej časti. Svoju neúčasť na dnešnom rokovaní vopred 

ospravedlnil pán poslanec Ladislav Breicha. Prv, ako začneme rokovať, žiadam vás, aby ste sa 

prezentovali zasunutím identifikačnej karty do otvoru hlasovacej jednotky a stlačením ľubovoľného 

tlačidla potvrdili svoju prítomnosť. Konštatujem, že v tejto chvíli je podľa prezentácie na rokovaní 

prítomných 11 poslancov, takže miestne zastupiteľstvo je uznášania schopné. Za zapisovateľku z 

dnešného rokovania určujem zamestnankyňu mestskej časti pani Marcelu Zeleňákovú. Čo sa týka 

overovateľov zápisnice určujem pána poslanca Bernáta a  pána poslanca Majerníčka. Do návrhovej 

komisie, ktorá prednesie návrhy uznesení z dnešného rokovania navrhujem zvoliť týchto poslancov 

- pána poslanca Stanislava Tkáča ako predsedu komisie a za členov tejto komisie pána poslanca 

Viliama Knapa a pána poslanca Romana Nagya. Má niekto nejaké iné návrhy k zloženiu návrhovej 

komisie ? Ak nie, tak prosím odštartujeme 1. hlasovanie ohľadne schválenia členov návrhovej 

komisie, tak ako som predniesol.“  

Hlasovanie č. 1 : za 11 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

starosta – „Ďakujem, za 11, nikto sa nezdržal, komisia bola jednomyseľne zvolená, takže poprosím, 

čo už sa aj stalo, aby si komisia prisadla k predpísanému stolu, ktorý je pripravený pre jej prácu. 

Úlohou návrhovej komisie bude pripravovať a prednášať návrhy uznesenia k dnešným bodom 

rokovania. Vážená pani poslankyňa, vážený páni poslanci, návrh dnešného programu rokovania je 

uvedený v pozvánke, ktorá vám bola zaslaná elektronicky spolu s informáciou o tom, že materiály na 

rokovanie miestneho zastupiteľstva k jednotlivým bodom sú zverejnené na elektronickom úložisku 

vytvorenom pre poslancov miestneho zastupiteľstva. Teraz žiadam návrhovú komisiu o prednesenie 

návrhu na uznesenie k návrhu programu dnešného zasadnutia miestneho zastupiteľstva podľa 

programu, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli a na webovom sídle mestskej časti juh, čiže podľa 

pozvánky.“ 

1. Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

a schválenie programu zasadnutia 

2. Slovo pre verejnosť 
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3. Správa o výsledkoch kontroly č. 3/2021 

4. Investičný zámer stavby „Rezidencia Rastislavova – Skladná, Košice“ – projekt pre územné 

rozhodnutie 

5. Zriadenie mládežníckeho parlamentu Mestskej časti Košice - Juh 

6. Informácia o 5., 6. a 8. úprave Programového rozpočtu Mestskej časti Košice - Juh            v 

roku 2021 

7. Monitorovacia správa Programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Juh                        k 30. 

06. 2021 

8. Odplatný prevod dokončených investícií – parkovísk Mestskej časti Košice – Juh do 

vlastníctva mesta Košice z dôvodu hodného osobitného zreteľa za účelom ich prevodu  do 

majetku mesta a zabezpečovania výkonu správy a údržby   

9. Informácia o poskytnutí údajov v zmysle Zákona o slobodnom prístupe k informáciám za I. 

polrok 2021 

10. Správa o činnosti Miestnej rady MČ Košice – Juh za obdobie od 17. zasadnutia miestneho 

zastupiteľstva konaného dňa 22.6.2021 

11. Správa o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení Miestneho zastupiteľstva a Miestnej rady 

Mestskej časti Košice – Juh za obdobie od 17. zasadnutia miestneho zastupiteľstva konaného 

dňa 22.6.2021 

12. Interpelácie poslancov podľa § 25 ods. 4 písm. b) zákona o obecnom zriadení 

13. Diskusia 

14. Záver 

návrhová komisia – „Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa § 12 ods. 5 zákona 

Slovenskej národnej rady číslo 169/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

schvaľuje body zverejneného programu 18. zasadnutia miestneho zastupiteľstva Mestskej časti 

Košice-Juh.“ 

starosta – „Ďakujem, dávam hlasovať o tomto návrhu.“ 

Hlasovanie č. 2 : za 11 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

starosta – „Ďakujem, uznesenie bolo prijaté, program bol schválený. Chcem sa ešte opýtať, či má 

niekto z poslancov návrh na zmenu, prípadne doplnenie programu ? Pokiaľ tomu tak nie je, budeme 

pokračovať 2. bodom dnešného schváleného programu rokovania a tým je Slovo pre verejnosť.“  

K bodu 2 : Slovo pre verejnosť 

_____________________________________________________________________________ 

starosta – „V tomto bode programu majú možnosť obyvatelia s trvalým pobytom v mestskej časti 

Košice - Juh, fyzické osoby a podnikatelia pôsobiaci na území mestskej časti a zástupcovia 

právnických osôb pôsobiacich na území mestskej časti vystúpiť na našom zasadnutí miestneho 

zastupiteľstva v rozsahu 5 minút, takže kto sa prihlásil ? Chce niekto vystúpiť v tomto bode z  

verejnosti ? Takže prvá je napísaná p. A. S. v tomto zozname, nech sa Vám páči.“   
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p. A. S., občianka – „Chcela by som dať prednosť pánovi, ktorý je napísaný, lebo sa ponáhľa.“  

starosta – „Nech sa páči p. D. K.“  

p. D. K., občan – „Som zástupca vlastníkov bytov na Ludmanskej 1. V krátkosti by som chcel 

predložiť naše požiadavky, ktoré nás najviac trápia. Obyvatelia Ludmanskej a Palárikovej ulice MČ 

Košice - Juh sa už  dlhodobo obracajú na Mestskú časť Košice - Juh, resp. aj  na magistrát mesta a 

riešenie niektorých nedostatkov na skvalitnenie života a zlepšenie životného prostredia, ktoré sa aj 

po dlhoročnom úsilí nerieši, ba naopak, máme dojem, že niektorými opatreniami sa život v tejto časti 

mesta stáva čoraz horší. Preto Vás žiadame o riešenie týchto problémov spolu s návrhmi ich riešení. 

Sú to najmä tieto požiadavky na riešenie : zlý stav stanovišťa zberných nádob odpadkov na rohu 

Hollého ulice - diery v podloží nádob, neporiadok, atď., čo má za následok jedno z najhorších 

stanovíšť nielen v MČ - Juh ale aj v celých Košiciach. Riešenie : Kompletná výstavba stanovišťa 

zberných nádob s ich uzamykaním ako i v iných častiach Košíc. Pro vchode na Ludmanskej ulici. č. 

1 už cca 10-20 rokov sa neustále vytvárajú diery, z ktorých vyliezajú potkany a tieto sa po deratizácii 

omámené pohybujú aj vo všedných dňoch po chodníkoch v okolí, kým uhynú. Problém bol riešený 

tak, že sa diery zasypali zeminou, no po čase cca pol roka bol stav taký istý a diery sú stále. Riešenie 

: Vzhľadom na to, že cca 1 meter od dier je kanálový otvor je potrebné komplexne doriešiť odpadové 

kanály, ktoré sa podľa nášho názoru postupne zanášajú zeminou až sa stanú nepriechodnými alebo sa 

prepadne časť vozovky a pozemku. 3. Zjednosmernenie ulíc Ludmanská a Palárikova od 1.7.2016. 

Týmto dňom bol zavedený systém rezidentského parkovania, čo sme s radosťou uvítali. Dovtedy v 

tejto časti mesta ako najbližšie k centru parkovali autá z celého mesta, ba aj z iných okresov. 

Spoločnosti EEI, ktorá riešila parkovanie bola predložená požiadavka - citujem "zjednosmernenie 

ulíc Palárikova- Ludmanská - nový návrh na základe požiadavky MČ - Juh to všetko bez vedomia 

obyvateľov". Táto nezmyselná požiadavka MČ bola vydaná bez vedomia obyvateľov, čo 

skomplikovalo situáciu v doprave. Proti tejto zmene sme ihneď protestovali a listom zo dňa 3.8.2016 

sme žiadali o zrušenie zavedenia jednosmernej premávky na uliciach Ludmanská a Palárikova. 

Riešenie : Zvolať stretnutie  projektanta so zástupcami obyvateľov a zmeniť usporiadanie dopravy 

podľa ich návrhov. Výstava barov a kaviarní v blízkosti bytov. Podľa našich informácií obyvatelia  

sídliska Kuzmányho protestovali proti prevádzke Booba baru, ktorý sa tak so súhlasným stanoviskom 

mestskej časti presťahoval do priestorov za hotelom Centrum zhruba 10 až 15 m od domova 

dôchodcov na Južnej triede. To má za následok, že klienti domova dôchodcov ako aj obyvatelia bytov 

v blízkosti baru majú zabezpečené prebdené noci,  nastáva zaručený priebeh kriku, bitiek, rozbíjania 

predmetov, dokonca aj sexu pod oknami domova dôchodcov.  Najdôležitejšie riešenie - parkovisko 

Ludmanská. Na zeleni v medziblokovom priestore na rohu Ludmanská - Palárikova  bola aj s 

požehnaním starostu /podľa informácií bez odsúhlasenia poslancami / v roku 2016 povolená výstavba 

parkoviska súkromnej osobe. Pri odsúhlasovaní tejto stavby boli podľa nášho názoru porušené 

viaceré zákony, vyhlášky o ochrane stromov, výrube stromov, atď.  Navrhujeme riešenie. Vzhľadom 

na to, že nájomná zmluva medzi mestom a stavebníkom obsahuje predmet nájmu plochy vo 

vlastníctve mesta, ktorá slúži na vstup a výstup z parkoviska a v čl. VII Podmienky nájmu v bode 4 

je podmienka : "nájomca nie je oprávnený dať predmet nájmu do podnájmu tretím osobám.“ Toto 

stavebník jednostranne porušil, keďže parkovisko už má tretieho majiteľa. Ďalej aj vzhľadom na 
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záverečné ustanovenia  bod 2 zmluvy - zmeny a doplnky k nájomnej zmluve možno vykonať iba po 

vzájomnej dohode zmluvných strán.  Obe tieto podmienky boli predajom parkoviska dvakrát 

porušené. Navrhujeme vymeniť parkovisko za vybudované pri Hoteli Centrum, ktorého vlastníkom 

je mestská časť alebo mesto Košice.  Prevod pozemku okolo bytového domu. Terajší majiteľ 

pozemku okolo bytového domu Ludmanská 1-3 je ochotný podľa našich vyjadrení vrátiť tento 

pozemok mestu za symbolické euro, čo  doporučujeme v plnej miere akceptovať. Tým sa vyrieši 

dlhodobý problém s úpravou tejto plochy - kosenie, orez stromov, ktorých konáre zasahujú až do 

bytov a balkónov.  Zrejme to vyhodnotil, že plocha mu už neprináša žiadny úžitok a parkovisko bolo 

vybudované.  Pri vzájomných stretnutiach a poradách zástupcov bytov ulíc Ludmasnká 1,3,5, 

Paláriková, Partizánska a Jantárová máme dojem, že táto časť, je iba prispievateľom daní a poplatkov 

do pokladne MČ a mesta a predvolebné sľuby sa po voľbách rýchlo rozplývajú.  Ako jeden z mnohých 

príkladov uvádzame aj petíciu proti výstavbe parkoviska Ludmanská s takmer 1500 podpismi, na 

ktorú dodnes nikto nereagoval.“ 

starosta – „Dobre, ďakujeme, nech sa páči, takže teraz pani A. S.“  

p. A. S., občianka - „Dobrý deň, moje meno je A. S. Som tu v mene občanov juhu za Rybou. 

Vážený pán starosta, vážení páni poslanci, my dole podpísaní občania Mestskej časti Juh lokalita za 

Rybou, Vás žiadame o urgentné riešenie problému, ktorý sa za posledné roky stupňuje. V letných 

mesiacoch sme zaznamenali zvýšený počet prechodov občanov cez koľajisko na Holubyho ulici do 

záhradkárskej oblasti za malou stanicou. Neraz sa nám stáva, že cez tento nelegálny priechod 

prechádzajú aj maloleté deti bez dozoru. Pravidelne sa stáva, že tieto maloleté deti musíme 

napomínať, aby sa na koľajniciach nezdržiavali a nehrali sa priamo na ňom. Tieto deti dávajú priamo 

na koľajnice iné predmety, ktoré ohrozujú bezpečnosť a plynulosť osobných vlakov a cestujúcich. 

Tento priechod je nebezpečný aj z dôvodu, že cez neho prechádzajú aj občania pod vplyvom 

alkoholu, na čo sme už viackrát upozornili aj mestskú políciu. Dôsledkom toho je časté trúbenie 

vlakov, čo narušuje pokojný život v našej mestskej štvrti. Z nášho pohľadu je táto skutočnosť veľmi 

nebezpečná a život ohrozujúca a je otázkou času, kedy to bude mať fatálne následky. Žiadame Vás 

o promptné riešenie tohto problému. Náš návrh je realizácia výstavby protihlukovej a bezpečnostnej 

bariéry v lokalitách ulíc Holubyho a Domčeková, ktoré by bránili migrácii obyvateľstva v 

predmetnej nebezpečnej lokalite.  Napr. ako bola zábrana pri Auparku alebo výstavba oplotenia na 

rýchloceste v smere zelený dvor alebo na rýchloceste smere Vyšné Opátske. Navrhujeme, aby všetci 

títo občania chodili cez legálny priechod pre chodcov ako sú rampy v oblasti malej stanici na 

Jantárovej ulici. Ďalej Vás žiadame o promptné riešenie tohto dlhodobého problému na ktorý sme 

poukázali už na miestnom a mestskom zastupiteľstve v roku 2019, kde nám bolo prisľúbené riešenie 

danej situácie. Z nášho pohľadu nevidíme z vašej strany žiadne podniknuté kroky v danej vecí a 

práve naopak situácia s týmito marginalizovanými občanmi sa každým rokom zhoršuje. Na uliciach 

je špina, neporiadok, hluk, bordel, pravidelne nám vyberajú smetné koše, ktoré rozhádžu po okolí, 

vyhrážajú sa nám, teda máme strach o našu bezpečnosť. Pán starosta, páni poslanci, žiadame vás o 

riešenie danej situácie, my, dole podpísaní občania juhu, ďakujem.“ 

starosta – „Ďakujem, ďalšia pani.“   
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p. D., občianka – „Dobrý deň, som z tej istej časti, s tou istou problematikou, ja nemám nič 

pripravené písomne, ja som tu len v zastúpení občanov ostatných. Sme sa stretli niekoľkokrát na 

našej ulici a musím Vám povedať, že  som obyvateľkou v  tejto časti aj s mojimi rodičmi od roku 

1947, od 2. svetovej vojny. To, čo sa teraz tam deje za posledné 2 roky, to sa nedialo azda nikdy. 

Keď napomíname, tak ako p. A. S. teraz čítala niektorých našich spoluobčanov - nedávajte deťom 

z kaluže piť vodu,  neposielajte ich samých cez koľajisko obrovské, alebo nevláčte tie skrine a 

choďte cez priechod, ktorý je na to určený. Tak sme sa nakoniec rozhodli, že nebudeme vlastne len 

my sami toto riešiť s nimi alebo s ostatnými nedisciplinovanými ľuďmi, tak sme sa rozhodli, že sa 

vlastne obrátime na zastupiteľstvo, tak sme aj urobili a myslím si, že jedno z takých dôležitých 

riešení nami navrhovaných, pretože rozprávať o tom je veľa, je, aby železnice nám pomohli v tejto 

problematike tzn., že z druhej strany, ako je to koľajisko, aby sa postavili zábrany a ako je to napr. 

v Číne a iných štátoch, kde som bola, keď, nesmú ľudia chodiť kade - tade cez koľaje. Oni majú 

určený presne prechod, čo je na to určené. Nie kade-tade. Však tam vlaky stále trúbia, deti tam 

chodia, hrajú sa tam, mi bežíme, hore z toho koľajiska ich dávame dole, aby ich tie vlaky nezabili. 

Troj, štvorročné deti, sedemročné deti nie sú v škole, bordel je tam. Určite viete, že sme minule 

čistili ten bordel, ktorý tam je, potkany sú tam, všetko je vlastne z tej špiny. Keby sme toto všetko 

neupratovali, neviem, čo by už z tej časti vzniklo. Zoberte si patríme medzi štvrť, ktorá je vlastne 

veľmi blízko centra mesta a tak v strašnom stave ako je to teraz je a hlavne ten prechod pre tie malé 

deti je strašne nebezpečný. Hovorím, že dovtedy budeme čakať, pokiaľ nepozabíjajú sa tam deti.  

Vlastne ide o to, aby sme do toho času, kým železnica vybuduje z tej 2. strany plot alebo nejakú 

zábranu, tak my by sme chceli mať takú zábranu, teda to je náš návrh, ktorá nebude spojená so 

zemou, ale bude to len v takých betónových pneumatikách, viete. Dajú sa koliky, dá sa dočasne. 

Ako keď sa stavia nejaká stavba a nemáme tam prístup. Kým nám železnice nepomôžu.  Ďalší náš 

krok bude určite tam smerovať, že obrátime sa na železnice,  aby nám v tom pomohli. Nám ide 

vlastne o životy všetkých ľudí, ktorí za to nemôžu, že rodičia ich pustia samých na koľajisko.  Oni 

už o 7. 00  ráno chodia samé, prechádzajú. Pijú vodu z kaluží, špinaví sú, lezú po plotoch,  nám ide 

o ten život tých detí, pretože všetky deti sú deti. Bola by som veľmi rada, keby sa našlo toto riešenie, 

aby sa nám povolili potom zrealizovať to dočasné, kým tam železnica z 2. strany vybuduje nejakú 

zábranu. Ďakujem pekne za pozornosť.“ 

starosta – „Ďakujem aj ja. Ďalej pani K. T. Nech sa páči.“  

K.T., občianka – „Dobrý deň, bývam na Holubyho ul., všetko to, čo už sme chceli, dá sa povedať 

to dôležité bolo povedané. Ja na doplnenie by som snáď povedala len toľko,  že nemáme dobré 

skúsenosti ani s policajnými hliadkami, pretože konkrétne 15. septembra a deje sa to pravidelne, sa 

na tej druhej strane pália káble, pneumatiky. Aj 15. septembra som volala na políciu. Žiadna odozva, 

nič, hliadky, keď tam prídu, prejdú sa, vrátia sa, urobia si len čiarku a nič sa nerieši. Už roky rokúce 

bolo hlásené niekoľkokrát toto a nerobí sa s tým nič. Ja by som snáď toľko povedala k tomu 

všetkému, čo tu bolo. Ďakujem za pozornosť.“  

starosta – „Ďakujem aj ja pani T. a nasleduje pani L. F.“  
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L.F., občianka -  „Dobrý deň, milí poslanci, pán starosta. Vrátim sa takto retrospektívne dozadu do 

obidvoch rokov, kedy som tu tiež stála a apelovala som tu s pani kolegyňou A. S. na tento problém, 

ktorý máme už niekoľko rokov a pretrvávajúci, že proste, aby sa niečo začalo riešiť s tými občanmi, 

ktorí bohužiaľ bývajú za malou stanicou. Keď si dobre pamätáme, tak všetko sa to riešilo, riešil sa 

vtedy aj problém  s arcidiecéznou charitou, ten domov pre bezdomovcov a taktiež nám mestom bolo 

prisľúbené, že sa proste bude niečo diať a nejako sa bude riešiť táto situácia, celý ten problém s 

týmito občanmi, ktorý máme, nie je to náš problém, je to problém aj váš takisto, pretože ste boli 

nami zvolení poslanci, aj pán starosta bol nami zvolený a odpoveď je nulová. Ako zo strany 

poslancov niektorých a tak isto aj zo strany pána starostu. Tak ja by som Vám chcela položiť pár 

otázok pán starosta. Prvou otázkou je, že rada by som sa opýtala, v akom štádiu je tento problém, 

ktorý sme s kolegyňou predniesli v roku 2019 na miestnom zastupiteľstve. Takisto sa chcem opýtať, 

koľko krát za posledný polrok bola prevedená kontrola vami poslancami alebo pánom starostom 

alebo kompetentnejšími ľuďmi ako sú policajti alebo nejaká mestská policajná hliadka. Tak isto si 

nemyslím, že bola až taká silná tá pandemická situácia, že by sa za posledný polrok nemohli tam v 

našej časti zastaviť na nejakú obhliadku, prehliadku tak ako Vy, tak aj policajti. Teraz momentálne 

za posledné dni tam prišlo párkrát auto, čo sme tak nejak videli, tak isto by som sa chcela opýtať, či 

vôbec chodí nejaká „sociálka“ na nejakú kontrolu do tých častí za malou stanicou ku tým občanom. 

A čo dosť veľmi o tom pochybujem, pretože neviem, pretože koľkokrát sa nám stane, že teraz tam 

tie malé deti, ktoré tam pobehujú po uliciach v čase školskom, kedy majú byť všetky v škole a sa 

ich opýtame, prečo nie ste v škole ? Tak nám odpovedia, že my nemusíme byť v škole, čiže 

pochybujem, že nejaká „sociálka“ to rieši. Ja nosím každý deň svoje dieťa do školy a tam absolútne 

sa nič nedeje a neviem, či sú o tom nejaké zápisy, ak sú, tak mali by sme záujem vidieť  tieto zápisy, 

neviem, či to je pre verejnosť dostupné, ak sú nejaké. Chcela by som sa ešte opýtať, ešte jeden 

problém a to je, že v celej tejto časti je komunikácia, po ktorej chodia motorové vozidlá v 

katastrofálnom stave. Žijem tam 33 rokov a myslím si, že každý, kto je tu s nami, naši susedia mi 

potvrdia, že celá cesta, či je to Holubyho, Krasinského, Omská, Rumunská, Mongolská, Rímska,  

Tranovského, Vrabčia, Domčekova,  je v takom stave, že v takom stave to tam nebolo za posledných 

33 rokov. Ak sa dal  riešiť problém na Luníku IX behom dvoch týždňov, tak ja si naozaj myslím, 

že nebude problém to vyriešiť aj u nás behom roka.  Nakoľko každý z nás, ktorý tu sedíme, občania, 

si platíme nie malé dane.  Autá máme porýpané od tých marginalizovaných spoluobčanov ako ich 

musíme teraz momentálne nazývať. Smetné koše pravidelne v nedeľu, ktoré vyberáme už v 

pondelok ráno, pretože v nedeľu ráno nám ich prehrabú, vysypú, nechajú tam bordel, nikoho to 

nezaujíma,  my si to upratujeme. Veľakrát sa nám stane, že nájdeme výkaly pred našimi bránami, 

všetko je s prepáčením opišané,  bojíme sa chodiť po tých uliciach, pretože ja verím tomu, že v tej 

komunite žijú aj ľudia, ktorí si slušní,  verím tomu, ale väčšina aj, čo vidíme vlastnými očami, sú to 

sfetovaní cigáni, ktorí proste chodia cez naše ulice a bojíme sa o našu bezpečnosť, bojíme sa o 

bezpečnosť našich detí. A tak isto tam žijú aj starší ľudia a tiež sa boja o svoju bezpečnosť vlastnú, 

takže neviem, moja otázka je, ako sme postúpili v tomto probléme od roku 2019, pretože žiadna 

odozva z Vašej strany ako miestneho zastupiteľstva nie je pre nás občanov. A ďalšia otázka je, ako 

to mienite riešiť už konečne po toľkých rokoch, lebo ja si myslím, že občania sú teraz ticho, ale 
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podľa mňa to vybuchne každú chvíľu. Aj my máme svoje nervy, aj my máme svoje hranice a taktiež 

nebudeme to trpieť donekonečna.“ 

starosta – „Dobre, ďakujem pani F. Chce ešte niekto vystúpiť ? Nie. Takže, milí občania, vypočuli 

sme si všetko to, čo vás trápi. Zhrniem to vlastne do dvoch alebo troch bodov, veľmi teda nahrubo 

momentálne. Vy nemáte samozrejme všetky informácie možno,  tak aj z toho vyplývajú  niektoré 

také pocity, resp.  nespokojnosti. Vieme všetci, že ten problém prechodu cez koľaje na ulici 

Holubyho nie je oficiálny. Bezpečný priechod pre chodcov a prejazd vozidiel je zabezpečený na 

Jarmočnej ulici pri malej stanici ako sú rampy. Ten prechod je  používaný  neprispôsobivými 

občanmi z času na čas, áno je to tak. Na základe požiadavky mestskej polície je pravidelne tento 

priestor monitorovaný mestskou políciou. Máme tu aj vedúceho policajnej skupiny Košice - Juh za 

mestskú políciu a môže povedať. Oni sú v spolupráci aj so štátnou políciou. Ja som si zvolal nedávno 

aj takéto stretnutie so štátnou a mestskou políciou, kde som ich požiadal, aby boli tu aj koordinované 

spoločné kontroly na ten pohyb ľudí. Samozrejme, že pri koľajišti nebude stáť 24 hodín nejaký 

policajt, to nie je možné. Okrem toho mi dovoľte, aby som pokračoval, že v máji alebo v júni tohto 

roku sme zorganizovali dobrovoľnícku akciu za účasti zamestnancov mestskej časti, starostu, sme 

sa tam stretli s dvoma obyvateľmi a tiež za účasti troch poslancov miestneho zastupiteľstva a 

dobrovoľníkov z občianskych združení. Z toho okolia železničnej trate a vlečkovej koľaje, ktorá ide 

ku Ferone bolo odvezených 64 m³ vtedy odpadu, hlavne domový odpad to bol, odpad zo záhrad, 

pokosená tráva, ale aj stavebný odpad, pneumatiky a pod. Čiže, ten odpad bol fyzicky odvezený ako 

kolektívnou prácou. Podľa charakteru toho odpadu nevyzerá, že by ten neporiadok tam vyslovene 

robili títo, ktorí bývajú v nelegálnych osadách, pretože oni asi nedisponujú pokosenou trávou, ani 

orezami haluzí a ani stavebným odpadom. Ten odpad v predmetnej lokalite bol ukladaný niekoľko 

rokov a skládka nie je dôsledkom priamo činnosti neprispôsobivých osôb. Čo sa týka výstavby 

oplotenia, to, čo ste tu viacerí spomínali, tá výstavba oplotenia nebude riešiť základný problém v 

danej lokalite a to je vznik tých nelegálnych osád a zvýšený pohyb neprispôsobivých osôb. Podľa 

vyjadrenia zástupcu oblastného riaditeľstva Železníc Slovenskej republiky v Košiciach, výstavba 

oplotenia nie je reálna v najbližšom období z hľadiska technického, aký druh oplotenia, materiál, 

dĺžka. V rámci rekonštrukcií tratí, železnice budujú niekde aj protihlukové steny. V tejto lokalite sa 

momentálne v tomto roku neplánuje rekonštrukcia trate robiť. Zvýšený pohyb neprispôsobivých 

osôb evidujeme hlavne po zbúraní bytových domov na Luníku IX, ako aj v rómskej komunite na 

Goliánovej ulici, čiže oni sa tu postupne rozplývajú a posúvajú sa niekde inde, napr. aj tu za malou 

stanicou. Robia sa monitoringy, aká je tam situácia aktuálna pravidelne v časových obdobiach 

zhruba niekoľkých dvoch alebo jedného alebo dvoch mesiacov za účasti nie len nás, ale aj účasti 

mesta Košice, polície, Úradu práce, sociálnych vecí a rodiny, prípadne iných zložiek. Na území 

mesta Košice je pravdou, že doposiaľ nebola vypracovaná koncepcia sociálneho bývania pre 

neprispôsobivých občanov a bezdomovectva. Je to kompetencia výslovne mesta Košice podľa 

platného štatútu mesta. Osoby, ktoré sa pohybujú v ochrannom pásme trate to je 60 m od koľaje po 

obidvoch stranách sa vystavujú riziku samozrejme stretu alebo úrazu s prevádzkou na železnici. 

Vzhľadom na ochranné pásmo železníc, čo som povedal 60 m je to od jednej koľaje a 60 m od 

druhej, pri prerokovaní možností legalizácie osady v záhradkárskej lokalite Jarmočná a pri trati v 
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rámci národného projektu Podpora vysporiadania pozemkov v marginalizovaných rómskych 

komunitách, bola táto lokalita vyhodnotená ako nevhodná pre fixovanie trvalejšieho bývania tohto 

etnika v tej časti. Vzhľadom na to, že je to v blízkosti dráhy a že je to vlastne ako keby aj v 

ochrannom pásme železníc. Posúdenie vhodnosti lokality pre rómske komunity sa uskutočnilo 15. 

mája tohto roku za účasti mesta Košice referátu sociálnych vecí, mestskej časti juh, ale aj 

Ministerstva vnútra úradu splnomocnenca vlády pre rómske komunity. Tzn., že to nebude táto 

lokalita považovaná za stálu lokalitu, pretože je  posúdená ako nevhodná na toto bývanie. Viete, že 

sme bojovali, nie je pravdou celkom alebo vôbec, že by sme sa o tieto témy nezaujímali. Bojovali 

sme, aby sa u nás na juhu vedľa nevybudovala tá arcidiecézna charitná inštitúcia, čo bolo 

považované mnohými ľuďmi v Košiciach aj ako kontraverzné, že sme sa voči tomu tu na juhu 

postavili, aj na mestskom zastupiteľstve aj tu, pretože mnohí ľudia si myslia, že tí ľudia, bezdomovci 

majú byť niekde, mať strechu nad hlavou. My sme to na mestskom zastupiteľstve našimi návrhmi, 

aj mojim znegovali a nakoniec táto lokalita na takéto bývanie v rámci charitného programu bola 

vypustená. Potom sa o tejto lokalite hovorilo, že by tam mohlo byť ubytovanie alebo umiestnenie 

zvierat, ktoré sú na uliciach, ako taká dočasná karanténa stanica pre túlavé zvieratá a pod. 

Momentálne do súčasnosti, ale táto myšlienka zo strany mesta nebola realizovaná tam, kde sme 

mali mať aj tú charitu.  To znamená, že nie je možné povedať, že by sme sa s tým vôbec nezaoberali. 

Treba vidieť, že sociálne bývanie, ako som spomenul je v kompetencii výlučne mesta Košice. 

Niektorí poslanci, aj ja a aj niektorí iní možno na mestskom zastupiteľstve alebo na iných fórach 

túto tému z času na čas otvárame, aj sama ste niektorá z vás povedali, že ste sa zúčastnili mestského 

zastupiteľstva, kde ste tento problém nanášali. Momentálne je tá situácia taká, že mesto Košice ju 

ešte definitívne neuzavrelo a nevyhodnotilo čo s tým. Čo sa týka Luníka IX, že sa tam urobili veľmi 

pekné komunikácie, chodníky, stĺpy verejného osvetlenia sa natreli, prípadne sa dali nové. Je to 

pravda, ale všetci dobre viete, že mesto Košice to urobilo aj z peňazí štátu a vieme prečo, že tam 

bola návšteva svätého otca. Takže ja som to ovplyvniť nemohol, ani jeden z nás, čo sedíme, pretože 

to bolo vec mesta. Takže Vám len vysvetľujem, že áno, bolo by dobré, keby to bolo možné aj tu na 

juhu, je to vždy otázka financií. Teraz Vám chcem povedať, že mesto Košice nám začalo konečne 

robiť ďalšie etapy chodníkov, že máme robený na Ludmanskej ulici chodník, takže ten pán, čo tu 

bol, tak mohol by si to všimnúť, určite vie o tom a ďalšie chodníky sú v realizácii. Robia sa mestom 

Košice nátery oplotení kovových na Rastislavovej ulici a na ulici Milosrdenstva v blízkosti OC 

Astória atď. Tzn., že požiadavky sú, sú možno aj  dva roky evidované na meste, ale také isté 

problémy s infraštruktúrou cestnou majú aj iné mestské časti zase niekde inde a v inej podobe. 

Napríklad ste spomínali, že aj na Vojenskej ulici, ja viem, že aj na Vojenskej ulici, čo nie je v našej 

mestskej časti ale to je Staré Mesto a že aj tam chodia títo prehľadávači kontajnerov a ja osobne tiež 

mal som niekoľko skúsenosti, že aj moje odpady, ktoré boli vyložené večer predtým ako je na druhý 

deň ráno zber odpadov, niektoré boli vyhodené okolo, pretože niekto sa v tom v noci hrabal.  Ale s 

tým ťažko niečo urobíte.  Neviem, či Vám povedali tí, s kým vy komunikujete z poslaneckého zboru 

z juhu, ale my sme mali v pláne požiadavku, aby sme mohli z peňazí mesta z účelového transferu 

vybudovať ďalšie uzamykateľné kontajneroviská na sídliskách, ako napr. na Ludmanskej a na 

Hollého ulici, ale toto mesto Košice primátor nepodpísal, tzv. akceptačný list, pretože hovorili, že 

budú to robiť celkom ináč - podzemnými alebo polopozemnými kontajnermi v Košiciach, že to tak 
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sa bude robiť. Nateraz nie je tomu tak a treba si uvedomiť, že mesto Košice je to, ktoré túto politiku 

ako odpadového hospodárstva má tiež vo výlučnej právomoci. Nakoniec aj poplatok za odpady 

platíte mestu Košice, tak ako aj iné dane a dávky. Takže, toľko vám viem povedať, chce ma niekto 

doplniť z prítomných ?  Poprosím vedúceho sociálneho oddelenia.“  

p. Kurčák, ved. soc. odd. -  „Čo sa týka sociálnych prieskumov zo strany Mestskej časti Košice-

Juh sú každé 3 mesiace vykonávané sociálne prieskumy vo všetkých lokalitách, ktoré sú obývané 

marginalizovaných skupinami, s tým, že lokalita, o ktorej momentálne hovoríme, je len jednou z 

piatich lokalít, ktoré v mestskej časti máme a najbližší sociálny prieskum spolu s mestom Košice 

bude vykonaný v pondelok na budúci týždeň. Samostatne tieto sociálne prieskumy zamerané práve 

na deti vykonáva Úrad práce, ktorý má jediný v kompetencii možnosť riešiť záškoláctvo a 

nedostatočnú starostlivosť o deti. V prípade, že tieto veci zistíme, im tieto veci signalizujeme, ale z 

pohľadu našich kompetencií nevieme do týchto vecí vstupovať, pretože posudzovanie starostlivosti, 

starostlivosti o deti ako je  povinná školská dochádzka sú tieto riešené zákonom č. 305 a nie sú o 

sociálnoprávnej ochrane a mestská časť nemá kompetencie do týchto vecí vstupovať. Čo sa týka 

výsledkov z posledného prieskumu - v tejto lokalite bolo 190 osôb, z toho trvalý pobyt v tejto 

mestskej časti majú len 4 osoby, tzn., to, čo bolo povedané svojho času, čo povedal aj  pán starosta, 

tento problém vznikol likvidáciou Luníka IX a likvidáciu Goliánovej, likvidáciou bytových domov 

v Košickej Novej Vsi a to všetko sa presťahovalo nielen do našej mestskej časti. Také isté problémy 

sú na Mestskej časti Nad jazerom, také isté "Mašličkovo". Na základe týchto vecí, aj tých apelov, 

ktoré tu boli aj z našej strany, mesto Košice pristúpilo k tomu, že ide vypracovať koncepciu bývania, 

sociálneho bývania pre tieto marginalizované skupiny, ale aj  bezdomovcov s tým, že ja som za 

mestskú časť členom tejto komisie a podieľam sa na jej práci.  Momentálne bola tá činnosť 

pozastavená aj dôsledkom opatrení, ktoré boli v súvislosti s kovidom. V lete bola vykonaná 

celoslovenská, celomestská akcia mesta za účasti neziskovej organizácii podieľajúcej sa na tejto 

koncepcii a boli zmapovaní všetci obyvatelia - rómski, jednak bezdomovci a všetky skupiny v meste 

Košice, aby sa zistil, aký je stav a počet týchto ľudí, aby sa vedelo koľko treba pripravovať bytov, 

to náhradné bývanie v rámci sociálnych služieb a tak. Zatiaľ ešte výsledky nemáme, majú slúžiť 

ako východisko pre prípravu koncepcie bývania. Sú nejaké úvahy viete, že na Luníku IX sa síce tie 

bloky na Hrebendovej tam zbúrali, ale asi vyzerá, že jediným miestom v Košiciach, ktoré je 

majetkovoprávne vysporiadané, ktoré má inžinierske siete, pretože Košice už v podstate nemajú 

voľné pozemky, je opäť plniť Luník IX a je  pripravená nová výstavba iným systémom, nie tým 

okružným, ale takým priečnym. A zrejme, tam by sa tieto veci mali riešiť.  Nie za deň, dva, tieto 

veci nebudú.  My, aby sme zabezpečili aj trošku starostlivosť  o týchto ľudí, vstúpili sme aj do 

kontaktu s neziskovou organizáciou cez národný projekt - nezisková organizácia, ktorá ešte aj v 

súčasnosti zabezpečuje v súvislosti s kovidom určité úkony voči tejto komunite práve v našej 

záhradkárskej lokalite. Včera sme boli oslovení neziskovou organizáciou Oáza z Bernátoviec 

pánom Gombitom, ktorý tam prevádzkuje veľký útulok, že či sa pripojíme k riešeniu problematiky 

bývania práve týchto obyvateľov z marginalizovaných skupín. Idú rozbehnúť určitý projekt na 

zabezpečenie náhradného bývania pre nich, tak samozrejme, že sme povedali, že ideme do týchto 

vecí a budeme sa podieľať s tým, že tak, ako bolo povedané, že aj tam sú rodiny, ktoré by si zaslúžili 
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možno že iný typ bývania. Chodia do roboty, vedeli by si zaplatiť, takže ideme aj tu sa podieľať na 

týchto projektoch. Viem, že z pohľadu vášho vy chcete momentálne výsledky alebo tak, to asi 

nebude možné, ale tými drobnými krokmi pristupujeme aj my k tomuto riešeniu. Neustále aj my 

tam chodíme, zabezpečovali sme aj kontajnery naviac, čo sa týka upratovania a ďalších vecí. 

Očkovanie, testovanie sme zabezpečovali prostredníctvom mobilnej jednotky, takže snažíme sa 

udržať túto komunitu by som povedal v relatívne zdravom stave. Mali sme aj tam nakazených, 

pomáhali sme tam rodinám. Viete, že nám tam uhoreli deti, ktoré v dôsledku určitých nešvárov 

vlastne v tej rodine vznikli, aj tam sme pomáhali. Takže,   snažíme sa tieto veci eliminovať. Pri 

sčítavaní predtým na začiatku roka 2021 ich tam bolo 208 naposledy bolo 190, tzn. ten počet ľudí 

klesol. V tejto republike je možné všetko. Aj my dvaja, keď sa rozhodneme, že ideme sa naťahovať, 

tak je to možné.“  

p. L. F. – „Treba zabrániť migrácii cigánom cez našu štvrť.“ 

p. Kurčák – „By som povedal, že s týmito rečami možno trošku opatrnejšie, pretože to súviselo s 

určitými prejavmi rasizmu, keď poviete, že s cigánmi. Ja bývam na Jánošíkovej ulici a môžete prísť 

a ja vám dám svojich, pretože ja mám toľko možno romákov ,ako máte vy. Kto býva na Palárikovej 

má ich takisto. Ale nie je to v poriadku samozrejme. Ale poviem vám takto, že tu chodia ľudia z 

priľahlých obcí. Keď sa ráno vyberiete smerom na Geču, uvidíte kolónu rómov na bicykloch, vzadu 

majú debničky a pravidelne chodia do Košíc a poobede ťahajú naspäť. Takže, ten problém je ďaleko  

širší. Súvisí to možno aj so sociálnou situáciou.“  

starosta -  „Ešte poprosím pána Pustu. Koľkokrát ste robili kontroly tam, s akým výsledkom, čo sa 

pýtala pani.“ 

p. Pusta – „Dobrý deň prajem, vážený pán starosta, vážené zastupiteľstvo,  dovoľte, aby som sa v 

krátkosti vyjadril k problému na Holubyho ulica a okolie. Je pravdou, že také problémy tam sú s 

tými marginalizovanými skupinami. Samozrejme prechádzajú aj cez takéto priecestie, kde by 

nemali prechádzať. Z našej strany kontroly sú plánované priebežne, tak isto oznámenia od občanov 

sú veľmi strohé. Za tento rok boli 4 oznamy na túto ulicu od občanov. Čiže, ja by som v tejto sfére 

uvítal takú pomoc od občanov, aby volali 159. Bol tam spomenutý dátum 15. 9. bola tam volaná 

hliadka.  Ja by som bol za taký návrh, aby v prípade občania, pokiaľ majú záujem túto situáciu 

riešiť, aby prišli k nám na mestskú políciu na Jarmočnú 1, priamo osobne za mnou a prejednali sme  

túto situáciu, kedy sú tie časy také kritické, ktoré dni sú také najhoršie, ranné hodiny, večerné, aby 

sme situáciu spoločne vyriešili.“  

starosta – „Ďakujem, čiže treba byť súčinní a komunikovať s nimi, keď sú nejaké problémy, ktoré 

treba, aby polícia potom nejakým spôsobom poriešila. Ešte som zabudol povedať, že sme sa obrátili 

písomne listom na generálne riaditeľstvo Železníc Slovenskej republiky v Bratislave, aby zaujali 

stanovisko k potrebám, tak ako ste vy naznačili, buď nejakým spôsobom to izolovať, alebo nejaké 

iné riešenie prijať, či sú ochotní a ako to oni vidia. Takže čakám na odpovede ešte. Ale viem, z 

oblastného riaditeľstva železníc to, čo som povedal pred chvíľou, že predbežne bol tu z Košíc takýto 

postoj. Budovanie nejakých oplotení v zmysle pletiva neprichádza vôbec do úvahy, viete prečo,  
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nebolo by to dlhodobo platné. V zelenom dvore v tom, tam tiež bolo to takto robené diaľničnou 

spoločnosťou a diery v tom pletivovom drôte sú veľké a tí ľudia aj tak prebehujú hore - dole cez 

rýchlostnú cestu. Budovanie tých murovaných oplotení, to je na pozemku niekoho, čiže nie mesta, 

nie mestskej časti, čiže ten majiteľ sa musí k tomu postaviť, ako by to chcel riešiť a či vôbec má 

predstavu o tom. Tak čakám, kým dostaneme túto odpoveď, tak budem vás informovať, toľko. Nech 

sa páči pán poslanec Knap.“  

p. Knap, poslanec MZ – „Ďakujem pekne pán starosta, vážení kolegovia kolegyne, vážení občania, 

tie problémy, ktoré tu boli nadnesené skutočne trvajú už veľmi dlho, pomaly od začiatku nášho 

volebného obdobia, ale v súčasnosti, kto každý tam bol a videl ten stav, ktorý je tam dennodenný, 

tie malé deti sedia na koľajniciach, kde prechádza medzinárodný rýchlik. Máme možnosť 

samozrejme osloviť mesto Košice, železnice atď. vymieňať si listy, len nemôžme čakať, kým sa 

stane nešťastie, že nejaké dieťa zabije a potom sa budú všetci pýtať, kto je za to zodpovedný.  

Železnice boli upozornené, mestská časť bola upozornená, mesto Košice bolo upozornené, budeme 

o tom debatovať, diskutovať, ale tu sa môže stať, že vyhasne ľudský život. Až vtedy sa začne niečo 

budovať, ako keď niekde nie sú rampy na železničnom priecestí, až keď tam trafí autobus a zabije 

8 ľudí, vtedy železnice začnú stavať prvé rampy. Proste, myslím, že tie kroky by sme mali 

podniknúť spoločne aj s mestom Košice, kde to navrhneme a budeme tlačiť na Železnice Slovenskej 

republiky, keď to majú v majetku a je tam ochranné pásmo, aby sa k tomu postavili čelom a nie 

chrbtom, že sa akurát tu nerekonštruuje. To nie je riešenie , že si budeme len písať. a čakať, lebo 

môže byť neskoro a potom všetkým nám to bude ľúto, že prečo sme preto viac neurobili.  Situácia 

na Ludmanskej ulici je takto nielen tým parkoviskom, ale aj tým okolím je neznesiteľná kto nezažil 

a večer sa tam neprešiel. Situácia s tým prevádzkovateľom toho zariadenia Boba baru je každý jeden 

víkend katastrofálna z pohľadu bezpečnosti, kriku, špiny, atď. Tak isto to budeme musieť riešiť, 

pozrieť sa na prevádzkové hodiny a, či vôbec potrebujeme také  zariadenie v mestskej časti, keď sa 

ho staré Mesto zbavilo. Tak to vidím ja a myslím, že takto to vidia aj ostatní. Ďakujem.“  

starosta  - „Pán Knap, ste mestský poslanec, takže nech sa  vám páči dajte odpočet, čo ste preto 

urobili, aby situácia bola lepšia, dajte odpočet, keď tak hovoríte, že sa nič neurobilo.“ 

p. Knap, poslanec MZ – „Ja netvrdím, že sa nič neurobilo, to, čo sa musí urobiť, aby nenastalo 

nešťastie.“ 

starosta – „Samozrejme, to ja beriem.“   

p. Knap, poslanec MZ – „Ja Vás počujem dobre, nemusíte na mňa zvyšovať  hlas.“   

p. Knap, poslanec MZ – „Mesto Košice určite upozorním kompetentných, lebo netýka sa to len 

mestskej časti samozrejme, týka sa to aj iných.  Týka sa to mesta Košice a hlavne železníc, aby sa 

tento problém riešil.“ 

starosta – „Hovoril som, že sme so železnicami už jednali, nech sa Vám páči, pán poslanec Blanár.“  

p. Blanár, poslanec MZ – „Ďakujem pán starosta, ja by som chcel upriamiť pozornosť na tento   

týždeň na štvrtok pre občanov našej mestskej časti, máme vo štvrtok zastupiteľstvo v meste, takýto 
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priestor pre vyjadrenie sa občanov je taktiež cca. o 12.00 hod. Bolo by dobré, ak by túto tému si 

vypočul aj pán primátor znova, aby sme oživili túto tému na meste.  Konštatujem, naozaj neposunuli 

sme sa asi nikam za posledné dva roky od toho boja, kde sme dokázali zastaviť tú výstavu 

arcidiecézneho domu a odvtedy, čo sa týka záhradkárskej oblasti ten posun nejaký nebol.  Pred 

dvoma rokmi túto tému charitného domu a týchto nelegálnych obydlí sme spojili a zaviazali sme 

uznesením, ktoré navrhoval pán starosta a ešte jeden poslanec pána primátora a poslancov riešiť 

jednoznačne situáciu u nás a nielen v našej mestskej časti, ale s nelegálnymi osídliami. Toto 

uznesenie je  doteraz nesplnené a doteraz je mŕtve alebo spiace.  Takže bolo by dobré sa na neho 

odvolateľ a požadovať takýto odpočet aj od pána primátora, že čo preto spolu za posledné dva roky, 

keď ho mestské zastupiteľstvo zaviazalo riešiť tieto vyslovene nelegálne obydlia na území mesta. 

Treba povedať, že mesto je určite podstatne silnejší partner ako mestská časť pri vyjednávaní so 

železnicami SR.  Naozaj, ja tam budem vo štvrtok, budem rád, ak prídete a toto je cesta ako nájsť 

silnejšiu partnera, tzn. mesto, na riešenie tejto problematiky. Máme rok pred voľbami, 

predpokladám, že niektorí kolegovia sa zobudia a budú riešiť vo svojej volebnej kampani ďalšie 

sľuby. Ale v súčasnosti rýchle riešenie z dnešného dňa na zajtra, ja si myslím, že nie je v tejto 

lokalite. Ja viem, že máte toho plné zuby, že každý z vás by videl ten múr postavený zajtra najlepšie, 

ale sami dobre viete, že žijeme v strednej Európe, žijeme v krajine už 30 rokov mimo socializmu a 

že to nie je možné, takýto múr postaviť. Ak si postavíte svojpomocne plot, zajtra ho nemáte alebo 

ho máte rozstrihnutý. Čiže, povedzme si rovno , čo je možné a, čo nie je možné, čo technicky zabráni 

tým ľuďom migrovať alebo nezabráni. Takže hľadajme riešenia také, ktoré naozaj ako budú legálne 

a vyriešia ten váš problém v danej oblasti zmizne vtedy, keď tí ľudia budú z danej oblasti niekde 

presťahovaní. Ten plot by pomohol len Vám, ale prenesie sa problém o 3-4 ulice ďalej. Ja Vás týmto 

pozývam na mestské zastupiteľstvo v štvrtok o dvanástej a skúsme to riešiť týmto spôsobom. 

Ďakujem.“ 

starosta -  „Dobre, ďakujem pánovi poslancovi. Potvrdzujem jeho slová, nech sa páči, pán poslanec 

Tkáč.“  

p. Tkáč, poslanec MZ -  „Je mi veľmi ľúto, že vlastne sa nepokročilo v tejto veci hlavne zo strany 

mesta. Mnou, aj poslancami, viete, že boli robené dve petície, jedna za riešenie nelegálnych osád a 

druhá proti výstavbe arcidiecézneho domu na Jarmočnej ulici.  To sa podarilo a v tom druhom bode, 

kde sa mesto, primátor zaviazal, že bude to riešiť bolo prijaté mestskými poslancami uznesenie, 

napriek tomu sa nič nespravilo. Vieme, že dokonca mesto chcelo až dvakrát  tú arcidiecézu schváliť 

dvoma zastupiteľstvami,  napriek tomu, že to na prvom neprešlo hlasovaním.  Taktiež by som chcel 

povedať, že písal som asi pred rokom otvorený list primátorovi, kde som upozorňoval a žiadal jeho 

odpoveď, aby nám povedal, čo v danej veci sa poriešilo. Bol so mnou rozhovor aj v rádiu Košice, 

žiaľ doteraz som žiadnu odpoveď od primátora nedostal. Takže, ako z mojej strany, nie som 

mestským poslancom, takže neviem to tam nadnášať, som len tu miestnym poslancom, takže z 

strany to tiež vidím ako boj s veternými mlynmi. Tá mašinéria pracuje, ale strašne pomaly, toľko 

by som k tomu dodal.“  

starosta – „Ďakujem pánovi poslancovi, ešte pán Sušila, nech sa páči.“  
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p. Sušila, poslanec MZ – „Dobrý deň všetkým, prebrali sme toho teraz strašne veľa ohľadom vašich 

ulíc, ja sa dotknem ešte jednej témy, ktorú ste načrtli a to sú chodníky, cesty tie medziblokové, 

pretože pri vašich uliciach a chodievam tam často do niekoľkých firiem sú fakt v katastrofálnom 

stave. Ja som si prešiel s pár kolegami a bol som na meste, podotýkam neoficiálne, nešlo to cez 

oficiálne uznesenie a dával som návrh, ako by sa to dalo pomerne rýchlejšie riešiť z pohľadu 

mestskej časti tieto medzi blokové komunikácie. Totižto, aby ste mali trošku predstavu, rozhoduje 

o cestách a opravách a prioritizácií vzácny z pohľadu zákona Štatútu o meste Košice mesto. Mesto 

má na to nejaký balík a mesto povie, toto ideme robiť. My dávame síce nejakú prioritizáciu, dávame 

návrhy pravidelne, veď ľudia tu z úradu by vedeli povedať, koľko prichádzate aj na naše poslanecké 

dni a hovoríte tu je zlá cesta, tu je zlý chodník, tu sú zlé schody atď. My všetko, čo z hľadiska 

kompetencií môžeme, je posúvať na mesto, urgovať osobne, písomne, telefonicky atď., je to 

hádzanie hrachu o stenu, to nie je zbavovanie sa našej zodpovednosti a práce či poslancov alebo 

ľudí z úradu. Ja som prišiel s takým riešením, že keď už nemôžme otvoriť štatút mesta, aby sme to 

dostali do kompetencií aj s peniazmi, tak dajte nám tú šancu, že my vypracujeme ako mestská časť 

stupeň naliehavosti, určitú prioritizáciu, vy povedzte, že na tento rok máme toľko peňazí na juh na 

cesty, toľko peňazí na chodníky a schody a riešte to podľa našich priorít, aby sme vás zaviazali 

riešiť to podľa tých priorít. No medzi riadkami ma vysmiali, že takto to nefunguje a nikdy fungovať 

nebude. Takže, keby to šlo cez uznesenie, cez kadečo všetko, že by som to dal pánom poslancom, 

ktorí sú aj na meste, tak predpokladám, že na 99 % by to neprešlo, pretože mesto by sa vzdalo svojho 

rozhodovania. Čiže, my robíme, čo sa dá a aj tam, kde bývam ja, máme napr. schody na 

Lomonosova - Turgenevova máme chodník v katastrofálnom stave hore na Železníky od 

nemocnice. Mohli by sme hovoriť o desiatkách takýchto lokalít a keby to bolo v našej kompetencii 

plnej, tak sa takto stretneme po traja ľudia z každej ulice a poďme si vyhľadať, čo je najhoršie. 

Bohužiaľ, my to  nevieme urobiť, pretože nám to zákon neumožní. Musíme čakať a prosíkať mesto. 

Takže, ako hovoril tu kolega Erich Blanár, príďte na mesto a otvorte túto tému, aby to videli, ako aj 

ostatní poslanci, tak aj médiá, ktoré tam budú, ďakujem.“ 

starosta – „Dobre, ďakujem pánovi poslancovi. Oni na meste majú všetky dane. Bolo obdobie, keď 

mestská časť bola správcom dane z nehnuteľností a v tom období zhruba 60 % nákladov na obnovu 

a rekonštrukciu ciest a chodníkov spoluplatila Mestská časť - Juh v rozsahu 60 - 50 % tam, kde my 

sme považovali za potrebné, aby boli urobené tieto zásahy. Tým, že mesto Košice cez legislatívnu 

zmenu v Národnej rade sa vyhlásilo za jediného správcu miestnych daní a poplatkov, my sme zostali 

iba na tom prídele, ktorý máme z dane z príjmov fyzických osôb na jedného obyvateľa a to je čiastka 

veľmi malá, ktorá umožňuje tak nám prežiť a niečo urobiť vonku, ale tieto výdavky sú podstatne 

vyššie. Ja som sa tiež niekoľkokrát stretol s pánom primátorom, pretože je taká možnosť ako 

poslanci mestského zastupiteľstva, respektíve starostovia sú pozývaní, aby prišli k nemu v istú 

hodinu na debatu o záležitostiach verejných, takže ja som sa ho stále pýtal, aj v tomto roku, že kedy 

sa začnú robiť tie už v zozname priorít zaradené cesty, chodníky, schodištia, tak bolo stále hovorené, 

že nedá sa, sa budeme robiť, máme to v pláne. Ale bol problém s verejným obstarávaním, čiže súťaž 

na verejné obstarávanie na dodávateľa týchto prác bola blokovaná odvolacími mašinériami a bolo 

to vracané z úradu pre verejné obstarávania pre vyhlasovateľa súťaže, čiže mesto Košice na novú 
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súťaž, pretože boli tam nejaký procesné chyby.  Teraz mám informáciu, že od 1. septembra začali 

v Košiciach cesty aj chodníky robiť, pretože novovysúťažený generálny dodávateľ - to sú cesty 

Liptov, z  Liptovského Mikuláša, tak ako víťaz verejnej obchodnej súťaže začal tieto veci robiť. 

Keďže mesto, nie je iba o juhu, tak dúfam, že dôjde rad aj na nás.  Od pondelka sa začal robiť 

chodník na Ludmanskej a dúfam, že sa bude pokračovať v tých prácach aj na iných úsekoch, kde je 

to nutné. Toľko tiež z mojej strany na doplnenie a vysvetlenie toho, čo hovorili moji predrečníci, 

ďakujem. Končím tento bod Slovo pre verejnosť. Som rád, že ste prišli, že sme si mohli vypočuť 

vaše názory, ale aj vy ste  vypočuli naše možnosti aj vysvetlenia k jednotlivým témam, ktoré bolo 

možné tu povedať . Ďakujem ešte, môžete zostať ďalej, ak chcete, budeme pokračovať programom 

zastupiteľstva.“ 

K bodu  3 : Správa o výsledkoch kontroly č. 3/2021 

______________________________________________________________________________ 

starosta – „Takže ideme k 3. bodu dnešného rokovania a to je Správa o výsledkoch kontroly číslo 

3 z roku 2021, ktorú predkladá kontrolór mestskej časti. Otváram k predloženého materiálu prípadnú 

poslaneckú rozpravu. Keď sa nikto nehlási, prosím návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia.“   

Návrhová komisia – „Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa 

zákona  369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov berie na vedomie Správu o 

výsledkoch kontroly číslo 3/2021.“  

starosta – „Ďakujem, prosím o hlasovanie.“   

Hlasovanie č. 3 : za 11 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0, nehlasoval 1 

starosta – „Ďakujem, uznesenie bolo schválené jednomyseľným hlasovaním všetkých prítomných 

poslancov.“  

K bodu  4 : Investičný zámer stavby „Rezidencia Rastislavova – Skladná, Košice“ – projekt 

pre územné rozhodnutie 

________________________________________________________________________________ 

starosta – „Štvrtým bodom dnešného rokovania je Investičný zámer stavby rezidencia Rastislavova 

Skladná Košice - projekt pre územné rozhodnutie. Materiál ste obdržali, je tu prítomný aj zástupca 

za investora, za technickú projektovú zložku, ak máte niečo, môžete sa opýtať k tomu. Nech sa páči 

p. poslanec Majerníček.“  

p. Majerníček, poslanec MZ – „Chcel by som vedieť, ako bude riešená dopravná situácia, tam sú 

nejaké parkovacie miesta,  čiže vjazd a výjazd do podzemného parkoviska na danej križovatke a tak 

isto aj zastávka MHD v smere do mesta. Ďakujem.  Dobre, ďakujem ešte pán poslanec Tkáč,  chcete 

sa niečo opýtať ?“  

p. Tkáč, poslanec MZ – „Chcel by som sa opýtať tiež na tú zastávku ako kolega a či nie je možné 

riešiť úbytok zelene v mestskej časti nejakou zelenou stenou alebo niečom podobným, vieme, že v 
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modernej architektúre sú stavby s takou zeleňou na fasádach alebo niečo také, to je asi všetko, 

ďakujem za slovo.“  

starosta  - „Áno ďakujem, pán poslanec Knap ešte.“   

p. Knap, poslanec MZ – „Tu by som nadviazal na kolegu okrem zelenej steny, teda moderná 

architektúra preferuje aj zelené strechy. Či sa uvažuje aj nad touto alternatívou.“ 

starosta – „Ďakujem pánovi poslancovi, takže ak nikto sa nechce už nič dopytovať,  prosím dávam 

Vám slovo, hostia naši.“ 

architekt projektu – „Dobrý deň prajem, ja som projektoval tento bytový dom,  venujem sa tomu 

asi 2 roky, bojovali sme s parkoviskami, nakoniec sme sa rozhodli, že na 1. úrovni, ktoré je v 

nivelete okolitého terénu a jedna úroveň podzemných podlaží bude priamo vjazd  zo Skladnej ulice 

existujúcim vjazdom na konci parkoviska je situovaný  autovýťah, ktorý bude obsluhovať spodné 

podlažie, potom som bojoval so zeleňou, teraz tam nie je nič, tam je parkovisko a budovy, čiže tam 

je 0 % ani kvetináč tam nie je.  40 % som musel urobiť na rástlom teréne, teraz sa to zmenilo, ale 

ten rástly terén ten ostal. Čo sa týka zelených striech, nie som povinný to robiť, aj by som to chcel, 

len predražuje to stavbu a v zásade 40 % mám dodržaných. Na mestskom zastupiteľstve zamietli aj 

popínavé aj zelené nejaké fasády, nič sa nepočíta, ale samozrejme, pokiaľ by bola takáto 

požiadavka, som ochotný presvedčiť investorov, že môžeme urobiť zelenú strechu, len musím 

urobiť nejaké ekonomické vyhodnotenie. Čo sa týka fasády tam v podstate bude nejaká stena garáže, 

ktorá bude obložená tehlovým obkladom, budú tam nejaké okienka, čiže toto bude pomerne 

kultivovane urobené. Čo sa týka zastávky - počas výstavby nejakým spôsobom tam bude musieť 

byť zabezpečený prechod pre chodcov, tá zastávka buď ostane, pokiaľ bude prekážať výstavbe, tak 

niektorým smerom sa bude musieť posunúť, ale sa tam vráti. Nie je dôvod ju nejako premiestňovať.“   

starosta – „Zastávka ostane tak ako je, čiže už sa nebude premiestňovať ?“  

architekt projektu – „Nemám dôvod zasahovať do zastávky. 40 % zelene som dodržal a v 

centrálnej mestskej zóne je dodržať 40 % je niekedy veľmi obtiažné, ale je to na rástlom teréne.“   

starosta – „Ešte k tomu prístrešku MHD sa Vás chcem opýtať, my tam máme momentálne ten 

prístrešok pri tej zastávke vybudovaný, tak predpokladám, že tento prístrešok zostane zachovalý, 

alebo bude prípadne ešte vylepšený. Aby sa to nestalo, že nebude tam nič, a bude tam síce zastávka 

ale nikto sa nebude môcť schovať pred nepriazňou počasia, dažďom a pod., takže aby ste na to 

mysleli.“ 

architekt projektu – „Ja si pôjdem pozrieť v akom je stave  a prípadne predostriem to investorovi. 

Investor je veľmi ústretový a snaží sa robiť všetko dobre, takže mu to predostriem a uvidíme, čo sa 

dá v tejto veci urobiť.“  

starosta – „Ďakujem. Ešte pán poslanec Blanár, nech sa Vám páči.“  

p. Blanár, poslanec MZ – „Ja som si ten projekt pozrel, mňa to oslovilo, naozaj som rád, s tou 

vizualizáciou čo sme dostali som spokojný. Ten priestor, aký je teraz a to, čo tam bude, ak to bude, 
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tak ako ste to navrhli, tak to bude obrovský rozdiel. Moja otázka je,  kontajnerovisko, odpady, ako 

toto bude riešené ?“ 

architekt projektu – „Kontajnery sú plánované, je tam miesto zadefinované v situácii,  je v rohu 

zo Skladnej vedľa existujúceho vjazdu na rohu pri  domove dôchodcov. Pokiaľ by bola z Vašej 

strany požiadavka urobiť podzemné lebo s tým som neuvažoval, ale pokiaľ mi  dáte do stanoviska, 

že doporučujete alebo trváte na  podzemnom, investor je dokonca ústretový urobiť podzemné, lebo 

riešim s ním iné projekty, kde ma v podstate donútil, aby som urobil pozemné kontajnerovisko, čiže 

tu je tá cesta, vieme to urobiť.   Zatiaľ je tam vytypovaná plocha, v rámci územného rozhodnutia by 

bola vytypovaná a pripravujem projekt pre stavebné povolenie a tam to už viem zapracovať do toho, 

ešte je tam priestor.“ 

starosta – „Ďakujem. Takže podzemné by bolo aj zároveň šetriace priestor vo vnútri toho objektu, 

v dvorovej časti, čiže, by to bolo asi fajn. Tak poprosím, aby sa to dostalo do tej časti uznesenia, 

aby sa s tým zaoberali, tam, ako je súhlasí - zapracovať do návrhu riešenia uzamykateľné 

kontajnerovisko, ale podzemné na komunálny odpad a tú zastávku s tým prístreškom plus, aby sa 

na to nezabudlo.“ 

p. Blanár, poslanec MZ -  „Kontajneroviská riešime už dlhý čas v meste Košice, prebieha to podľa 

určitej koncepcie. My, ako mestská časť môžeme zasa len pripomienkovať, ale, ak je takáto 

novostavba, takýto komplex, budeme radi, ak by sa to týmto spôsobom riešilo.“  

starosta – „Ďakujem ešte raz pánovi poslancovi, aj pánovi architektovi za projekčnú zložku, za 

ústretovosť, pochopenie, budeme vám držať palce a doplní sa ešte trošku to uznesenie, ktoré je 

naformulované vopred a tým by sme to mohli po odhlasovaní uzavrieť nateraz. Nech sa páči návrh 

uznesenia Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice-Juh.“ 

Návrhová komisia – „Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh na základe ust. § 11 ods. 4 

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a ust. § 14 ods. 3 zákona č. 

401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov  

 

súhlasí  

 

s realizáciu investičného zámeru : Rezidencia Rastislavova – Skladná, Košice a vydaním 

kladného stanoviska k projektovej dokumentácii pre účely územného rozhodnutia s 

požiadavkou zapracovať do návrhu riešenia podzemné kontajnerovisko na komunálny odpad 

na svojom pozemku a existujúcu zastávku autobusovej dopravy a prístrešok pre cestujúcich na 

Rastislavovej ulici smer centrum  

 

a  

 

žiada investora v prípade rozporných stanovísk k projektovej dokumentácii, zosúladiť všetky 

stanoviská odborných útvarov mesta Košice a ďalších inštitúcií v zmysle platných právnych 
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predpisov z hľadiska ochrany zdravia, životného prostredia, riešenia statickej dopravy a 

dopravného napojenia vjazdov a výjazdov z podzemnej garáže na miestne komunikácie.“ 

starosta  - „Prosím o vaše hlasovanie.“  

Hlasovanie č. 4 : za 12 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

starosta  - „Ďakujem, za 12 poslancov, čiže stopercentná jednota, takže prijali sme, tak nech sa páči 

poprosím vás, aby ste pokračovali v duchu tých intencií, čo je aj teraz v uznesení napísané, stretneme 

sa ešte určite pri nejakej inej príležitosti najbližšie. ďakujem za účasť, ak chcete, môžete ostať, ak 

nie môžete odísť.  Dovidenia.“  

K bodu 5 : Zriadenie mládežníckeho parlamentu Mestskej časti Košice – Juh 

________________________________________________________________________________ 

starosta  - „Piatym bodom dnešného rokovania je Zriadenie mládežníckeho parlamentu Mestskej 

časti Košice-Juh. Materiál predkladáme na základe uznesenia Mestského zastupiteľstva v Košiciach, 

ktoré na svojom zasadnutí 1. júla tohto roku schválilo zriadenie mládežníckych parlamentov pre 

mestské časti v Košiciach, pričom zloženie, spôsob ustanovenia a úlohy mládežníckeho parlamentu 

si má určiť každá Mestská časť podľa svojich špecifík. Naša komisia kultúry, športu, mládeže a 

propagácie samosprávy na svojom zasadnutí koncom augusta vzala na vedomie toto zriadenie 

mládežníckeho parlamentu a odporúčala materiál predložiť na prerokovanie na zasadnutie rady a rada 

takisto odporúčala začiatkom tohto mesiaca predložiť toto na najbližšie rokovanie miestneho 

zastupiteľstva. Základná myšlienka založenia mládežníckeho parlamentu vychádza zo záujmu 

podporiť mladých ľudí, ktorí sa snažia o pozitívnu zmenu v spoločnosti. Je dôležité viesť mládež k 

aktívnemu patriotizmu, k demokratickým princípom, hodnotám, pretože práve oni tvoria našu 

budúcnosť. Je to poradný orgán miestneho zastupiteľstva, ktorý prezentuje a zastupuje záujmy 

mládeže v rôznych oblastiach. Otváram k tomuto rozpravu, pokiaľ sa nikto nehlási, prosím o 

prednesenie návrhu uznesenia.“ 

Návrhová komisia – „Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh v súlade s § 6 ods. 3 zákona 

č. 282/2008 Z.z. o podpore práce s mládežou a o zmene a doplnení zákona č. 131/2002 Z. z. o 

vysokých školách a o doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a § 10 ods. 3 zákona 

č. 401/1990 Zb. o meste Košice  

 

a) schvaľuje 

zriadenie mládežníckeho parlamentu Mestskej časti Košice – Juh ako poradný a iniciatívny orgán 

miestneho zastupiteľstva a starostu Mestskej časti Košice – Juh 

 

b) poveruje 

starostu Mestskej časti Košice – Juh vypracovať Štatút mládežníckeho parlamentu Mestskej časti 

Košice – Juh, vrátane jeho úloh a financovania.“ 

starosta – „Ďakujem, prosím o vaše hlasovanie.“ 
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Hlasovanie č. 5 : za 11 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 1 

starosta – „Za 11 je tu poslancov, 1 sa zdržal, konštatujem, že uznesenie bolo schválené.“  

 

K bodu 6 : Informácia o 5., 6. a 8. úprave Programového rozpočtu Mestskej časti Košice - 

Juh v roku 2021 

________________________________________________________________________________ 

starosta  - „Ďalej je tu bod číslo 6 - Informácia o 5. šiestej o ôsmej úprave Programového 

rozpočtu Mestskej časti juh v roku 2021. Veľmi stručne uvediem , že okrem formálnych presunov 

boli v rámci 5., 6. a 8. úpravy schválené resp. poukázané napríklad tieto účelovo určené finančné 

prostriedky z iného rozpočtu -MČ Košice – Juh v spolupráci s mestom Košice zabezpečovala v rámci 

odberného miesta SRC záchranné práce počas vyhlásenej mimoriadnej situácie COVID-19 za účelom 

testovania obyvateľov mesta a boli jej preplácané výdavky spojené s personálnym a materiálnym 

zabezpečením, účelové finančné prostriedky vo výške 35 289,00 eur ako výnos z poplatku za rozvoj 

z roku 2020. Na základe darovacej zmluvy bol poskytnutý dar vo výške 150,00 eur za účelom podpory 

aktivít detí a mládeže, dar poskytol poslanec MZ Ing. Rastislav Majerníček, TEPELNÉ 

HOSPODÁRSTVO Košice poskytlo MČ Košice – Juh účelovo určené finančné prostriedky vo forme 

kapitálového grantu vo výške 2 000 eur a Ministerstvo hospodárstva SR poukázalo dotáciu na úhradu 

nájomného za účelom zmiernenia negatívnych ekonomických následkov v dôsledku prijatých 

mimoriadnych opatrení v súvislosti so zamedzením následkov šírenia nebezpečnej nákazlivej ľudskej 

choroby COVID-19 vo výške 1 380 eur. Materiál bol prerokovaný vo všetkých stálych komisiách 

miestneho zastupiteľstva, ktoré odporúčali materiál predložiť bez pripomienok na prerokovanie  na 

najbližšie rokovanie Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – Juh. Aj miestna rada na svojom zasadnutí 

dňa 7.9.2021 prerokovala tento materiál a odporučila ho predložiť na prerokovanie na najbližšie 

rokovanie miestneho zastupiteľstva. Otváram rozpravu k tomuto materiálu. Pokiaľ sa nikto nehlási, 

poprosím návrhovú komisiu o slovo.“  

Návrhová komisia – „Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh v súlade s § 11 ods. 4 písm. 

b) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a podľa § 14 ods. 

3 písm. d) zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov a ustanoveniami 

zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

berie na vedomie 

Informáciu o 5., 6. a 8. úprave Programového rozpočtu Mestskej časti Košice - Juh v roku 

2021.“ 

starosta  - „Ďakujem, prosím o vaše hlasovanie.“ 

Hlasovanie č. 6 : za 12 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

starosta  - "Za 12, jednomyseľne schválené uznesenie.  Ďakujem.“   
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K bodu 7 : Monitorovacia správa Programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Juh                        

k 30. 06. 2021 

________________________________________________________________________________ 

starosta  - „Siedmym  bodom dnešného rokovania je Monitorovacia správa Programového 

rozpočtu Mestskej časti juh k 30. 6. 2021. Táto správa Monitorovacia správa Programového 

rozpočtu Mestskej časti Košice – Juh je spracovaná v zmysle zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy a pozostáva z dvoch častí: finančného plnenia a programového 

plnenia rozpočtu. Je dôležité, že čerpanie bežných výdavkov je pod úrovňou plnenia bežných príjmov 

a dosiahol sa tak kladný rozdiel bežného rozpočtu vo výške + 82 986,81 €, ktorý je spôsobený aj 

nasledovnými skutočnosťami: 1. prijatými účelovo určenými finančnými prostriedkami Štatistického 

úradu Slovenskej republiky, ktorý poukázal MČ Košice – Juh dotáciu v celkovej výške 27 083,81 eur 

na úhradu preneseného výkonu štátnej správy pri príprave, priebehu a vykonaní sčítania obyvateľov 

2021, 2. prijatými účelovými finančnými prostriedkami, ktoré boli poukázané MČ Košice – Juh 

jednorazovo v plnej výške na celý rok 2021 a budú postupne čerpané v 2. polroku (napríklad z MV 

SR na register obyvateľov a register adries, z MDVaRR SR na ŠFRB či z mesta Košice daň za psa), 

3. opatrným čerpaním na strane bežných výdavkov vzhľadom na vyvíjajúcu sa situáciu ohľadom 

COVID-19 resp. plánovaným čerpaním niektorých výdavkov až v 2. polroku 2021. Detailné čerpanie 

výdavkov ako aj plnenie príjmov je uvedené v prílohách daného materiálu. Materiál bol prerokovaný 

vo všetkých stálych komisiách miestneho zastupiteľstva, ktoré predložený materiál odporúčali 

predložiť bez pripomienok na prerokovanie miestnemu zastupiteľstvu. Aj na zasadnutí miestnej rady 

dňa 7.9.2021 bolo odporúčané Monitorovaciu správu Programového rozpočtu MČ Košice – Juh k 30. 

6. 2021 predložiť na prerokovanie na najbližšie zasadnutie Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti 

Košice - Juh. Otváram rozpravu, ak chce niekto vystúpiť ? Pokiaľ nie, tak končím túto možnosť a 

prosím o prednesie návrhu uznesenia predsedom návrhovej komisie, nech sa páči pán poslanec.“ 

 

Návrhová komisia – „Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh v súlade s § 11 ods. 4 písm. 

b) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a podľa § 14 ods. 

3 písm. d) zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov a ustanoveniami 

zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov berie na vedomie Monitorovaciu správu 

Programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Juh k 30. 06.2021.“ 

 

starosta – „Prosím o hlasovanie.“ 

Hlasovanie č. 7 : za 12 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

starosta – „Za 12, konštatujem, že jednomyseľným hlasovaním uznesenie bolo prijaté.“  

K bodu 8 : Odplatný prevod dokončených investícií – parkovísk Mestskej časti Košice – Juh 

do vlastníctva mesta Košice z dôvodu hodného osobitného zreteľa za účelom ich 

prevodu  do majetku mesta a zabezpečovania výkonu správy a údržby   
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________________________________________________________________________________ 

starosta – „Nasleduje 8. bod dnešného rokovania a tým je Odplatný prevod dokončenej investícií 

parkovísk v Mestskej časti Košice-Juh do vlastníctva mesta Košice z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa za účelom ich prevodu do majetku mesta a zabezpečovania výkonu správy a údržby. Mestská 

časť Košice-Juh za účelom riešenia statickej dopravy na svojom území zrealizovala výstavbu 

parkovísk v týchto lokalitách: 1.„Parkovisko Mudroňova ulica“ , 2.„Výstavba parkovacích plôch na 

Krakovskej ulici“, 3. „Parkovisko Užhorodská ulica“, 4. „Parkovisko -  Parčík J. Psotku“ aj s 

finančnou spoluúčasťou mesta Košice. Pozemky, na ktorých boli vybudované parkoviská, sú vo 

vlastníctve mesta Košice. Keďže Mestská časť Košice – Juh nemá pre správu a údržbu parkovísk 

potrebné: technické vybavenie, personálne zabezpečenie tak, aby hlavne v zimnom období pokryla 

pohotovostný režim, a prišla z mesta Košice úplne o účelový transfer na stredisko VPP. Odporúčame, 

aby tieto parkoviská sa previedli do vlastníctva  mesta Košice za 1 euro za každé parkovisko. 

Materiál bol prerokovaný vo finančnej komisii a v Komisii výstavby, životného prostredia, dopravy, 

verejného poriadku a regionálneho rozvoja, ktoré ho odporúčali bez pripomienok predložiť na 

prerokovanie a schválenie na najbližšie zasadnutie miestneho zastupiteľstva. 

Aj miestna rada Mestskej časti Košice – Juh  na svojom zasadnutí dňa 7.9.2021 prerokovala 

a odporúčala odplatný prevod dokončených investícií MČ Košice - Juh predložiť na prerokovanie 

a schválenie na najbližšie zasadnutie miestneho zastupiteľstva. Otváram k tomuto prípadnú rozpravu. 

Nech sa páči, pán Blanár.“ 

p. Blanár, poslanec MZ – „Ďakujem pekne pán starosta, ja som sa už vyjadril aj u nás na komisii, 

aj na rade. Som z poslancov, ktorý pamätá, prečo sme vlastne takéto uznesenie prijali, prečo sme tieto 

parkoviská nechceli posunúť mestu, keď sme naozaj vynaložili finančné prostriedky a následne sme  

mestu posunuli iné parkoviská v minulosti. Mesto si prijalo vlastne následné kroky také, že na tom 

nechalo postupne prevádzkovať a biznis robiť spoločnosťou EEI, takže to bola v krátkosti minulosť 

a aj ja som naozaj za tento materiál takto, ako bol navrhnutý v minulosti, že nezbavujme sa takto 

majetku, prevádzkujme si,  vydobyme si kompetencie a finančné prostriedky na to, aby sme mestskú 

časť posilnili a aby si spravovala mestská časť to, čo má na svojom území. Prešlo dosť veľa času od 

tohto uznesenia, kedy sme si povedali, tak takto sa majetku nebudeme zbavovať  a nič sa nezmenilo. 

Treba povedať, že štatút mesta sa neotvoril, kompetencie mestských častí sa neotvorili, neposilnili a 

takto vyzerá, že najbližší rok sa ani neposilnia. Tie naše parkoviská, ktoré máme postavené sú 

prevádzkované, musíme sa o nich starať, vykonávať letnú údržbu, zimnú údržbu a to zožiera určitý 

finančný balík, načo mi v podstate z týchto podielových daní  finančný balík nedostaneme z mesta. 

Takže, ja som osobne svoj postoj prehodnotil a v súčasnej situácii aká je a nevyzerá, že v najbližšej 

dobe bude iné riešenie, tak som za a dnes budem v tomto materiáli hlasovať za, skúsiť to, postúpiť to 

mestu, ak mesto takéto parkovanie spravuje aj v iných mestských častiach, nech spravuje aj tieto 

parkoviská. Tak isto hovorím tu informáciu, či už z mestského zastupiteľstva, či už komisie dopravy 

mestskej, koncepcia parkovania má byť vybudovaná na meste, nie mestskou časťou, čiže parkovanie 

v budúcnosti neviem, či v tomto volebnom období sa niečoho dožijeme, ale ak to bude, tak to bude 

materiál riadne spracovaný a riadený mestom. Tzn. parkovanie, parkovacia politika nemôže byť na 

každej mestskej časti iná. Čiže toto sú stavby, ktoré by mali patriť mestu, mesto by si malo povedať 
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akú koncepciu, či už platenú alebo neplatenú pre občanov zvolí a ak by to mala byť platená služba 

pre občanov, tak čas tých finančných prostriedkov príde naspäť do mestskej časti a ak sa otvorí štatút, 

tak určite budem, keď  tam budem, jednoducho za to, aby sa posilnili kompetencie mestských častí. 

Kompetencie a financie idú ruka v ruke. Takže dnes nemáme ani kompetenciu a ani financiu na to. 

Takže ja  naozaj hlasujem za to, postúpiť to na mesto a nech sa mesto stará, tak,  aby aj tá zimná 

údržba vyzerala na tých parkoviskách tak, ako má, aby sa  tam nič nestalo. Ďakujem.“ 

starosta – „Ďakujem aj ja pánovi poslancovi, čiže, pokiaľ by nebolo došlo k ukráteniu účelového 

transferu pre mestskú časť juh v roku 2020 ako tomu bolo, v tomto roku to už tiež bolo na stredisko 

verejnoprospešných prác a to je 40 000 €za rok, tak by sme to zrejme dnes nemali na tomto stole, ale 

keďže už druhý rok je taký, aký je, my nemáme na to ani špeciálne ďalšie navyše zdroje, ani 

mechanizmy, to znamená, že je to zodpovednosť aj právna a hlavne v zimnom období udržiavať tieto 

parkoviská v dobrom zjazdnom stave a momentálne pomaly bude prichádzať obdobie jeseň zima, 

takže treba prijať nejaké rozhodnutie, chcem Vás požiadať, aby ste hlasovali podľa možnosti za, 

pretože lepšie riešenie v súčasnosti nemáme, tak ako povedal aj pán poslanec Blanár. Pokiaľ nikto už 

nechce hovoriť,  tak prosím návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia.“  

Návrhová komisia – „Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa § 11 ods. 4 písm. a/ 

zákona SNR č. 369/1190 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a ust. § 14 ods. 3 

písm. c/ zákona č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov  

 

schvaľuje 

  

odplatný prevod dokončenej investície - nehnuteľného majetku Mestskej časti Košice Juh – 

parkovísk na Mudroňovej, Krakovskej, Užhorodskej ulici a J. Psotku do vlastníctva mesta 

Košice z dôvodu hodného osobitného zreteľa za účelom ich prevodu do majetku mesta a 

zabezpečovania výkonu správy za 1,- € za každé parkovisko.“ 

starosta -  „Vypočuli ste si návrh na uznesenie, nech sa páči hlasujte.“ 

Hlasovanie č. 8 : za 11 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 1 

starosta -  „Za 11, 1 sa zdržal hlasovania, konštatujem, že uznesenie bolo schválené.“  

K bodu 9 : Informácia o poskytnutí údajov v zmysle Zákona o slobodnom prístupe 

k informáciám za I. polrok 2021 

________________________________________________________________________________ 

starosta – „Ďalším v  poradí 9. bodom rokovania je Informácia o poskytnutí údajov v zmysle 

zákona o slobodnom prístupe k informáciám za 1. polrok tohto roku.  Tak, z materiálu vyplýva, 

že 9 krát nás niekto oslovil s požiadavkou o poskytnutie istých údajov v zmysle infozákona a je tam 

napísané o, čo išlo a ako s tým bolo naložené. Poukazujem na obsah informácie, nech sa páči, ak chce 

sa niekto niečo pýtať, môžete, ak nie, nech sa  páči návrhová komisia.“  
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Návrhová komisia – „Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh na základe uznesenia č. 

86/A schváleného na 14. zasadnutí Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – Juh dňa 27.1.2001 berie 

na vedomie Informáciu o poskytnutí údajov v zmysle Zákona o slobodnom prístupe k 

informáciám za I. polrok 2021.“ 

starosta – „Prosím hlasujte.“ 

Hlasovanie č. 9 : za 12 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

starosta –„Za 12 poslancov, čiže jednomyseľne uznesenie bolo schválené.“ 

K bodu 10 : Správa o činnosti Miestnej rady MČ Košice – Juh za obdobie od 17. zasadnutia 

miestneho zastupiteľstva konaného dňa 22.6.2021 

________________________________________________________________________________ 

starosta – „Nasleduje bod číslo 10 a tým je Správa o činnosti Miestnej rady Mestskej časti Juh za 

obdobie od 17. zasadnutia miestneho zastupiteľstva konaného dňa 22. júna tohto roku. Poukazujem 

na obsah predloženej správy, má niekto nejakú otázku k predloženej správe o činnosti miestnej rady 

? Pokiaľ nie je tomu tak, poprosím o návrh uznesenia.“ 

Návrhová komisia – „Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa ustanovenia § 11 

ods. 4 zákona SNR číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a podľa 

ustanovenia § 14 ods. 3 zákona č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov 

schvaľuje Správu o činnosti Miestnej rady Mestskej časti Košice-Juh za obdobie od 17. zasadnutia 

miestneho zastupiteľstva konaného dňa 22. 6. 2021.“ 

starosta – „Nech sa páči hlasujte“ 

Hlasovanie č. 10 : za 12 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

starosta – „Za 12 poslancov, uznesenie bolo prijaté jednomyseľným hlasovaním.“ 

K bodu 11 : Správa o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení Miestneho zastupiteľstva 

a Miestnej rady Mestskej časti Košice – Juh za obdobie od 17. zasadnutia 

miestneho zastupiteľstva konaného dňa 22.6.2021 

________________________________________________________________________________ 

starosta – „Pokračujeme 11. bodom programu rokovania a tým je Správa o plnení úloh 

vyplývajúcich z uznesení miestneho zastupiteľstva a Miestnej rady Mestskej časti Juh za obdobie 

od 17. zasadnutia miestneho zastupiteľstva konaného 22. júna tohto roku. Vyhodnotenie plnenia 

uznesení uložených miestnym zastupiteľstvom je spracované v písomnej forme. Otváram prípadnú 

rozpravu k tomuto bodu programu. Pokiaľ sa nikto nehlási, poprosím uznesenie.“  

Návrhová komisia – „Miestne zastupiteľstvo MČ Košice – Juh podľa § 11 ods. 4 zák. SNR č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení, v znení neskorších predpisov a § 14 ods. 3 zák. SNR č. 401/1990 

Zb. o meste Košice, v znení neskorších predpisov berie na vedomie Správu o plnení úloh 
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vyplývajúcich z uznesení Miestneho zastupiteľstva a Miestnej rady Mestskej časti Košice - Juh 

a obdobie od 17. zasadnutia miestneho zastupiteľstva konaného dňa 22.06.2021.“ 

starosta – „Áno, prosím o hlasovanie.“ 

Hlasovanie č. 11 : za 12 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

starosta – „Ďakujem za hlasovanie,  za 12, jednomyseľne uznesenie bolo schválené.“  

K bodu 12 :  Interpelácie poslancov podľa § 25 ods. 4 písm. b) zákona o obecnom zriadení 

________________________________________________________________________________ 

starosta – „Pristúpime k bodu číslo 12, ktorým sú Interpelácie poslancov podľa zákona o obecnom 

zriadení. Rád by som pripomenul, že podľa uvedeného ustanovenia zákona o obecnom zriadení 

konkrétne § 25 ods. 4 písm. b) sú poslanci oprávnení interpelovať starostu a členov miestnej rady vo 

veciach týkajúcich sa výkonu ich práce. Dodávam, že podľa článku XIII. odseku 1 Rokovacieho 

poriadku Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – Juh - poslanec na zastupiteľstve prednáša svoju 

interpeláciu ústne alebo podáva písomne. Pri písomnom podaní informuje o obsahu zastupiteľstvo.  

Takže nech sa páči, pán poslanec Sušila.“  

p. Sušila, poslanec MZ – „Takže ja budem mať 2 interpelácie 1. sa bude týkať parkoviska pred 

Astóriou, je to dlhodobý problém s trhovníkmi nielen, čo sa týka parkoviska, ale predovšetkým 

parkoviska a denne tam parkujú dodávky, ktoré patria trhovníkom, na ich žiadosť boli vyčlenené 

parkovacie miesta pri pošte na 2. strane, ktoré sú takmer celý deň prázdne, chodím denne na poštu 

viem si tam bežne zaparkovať, naopak v prednej časti, kde ľudia chodia k pošte alebo do Lidl alebo 

do ostatných prevádzok aj na trh permanentne tie isté dodávky minimálne 2 až 4 kusy celý deň. Na 

to, aj na spôsob prevádzky trhoviska bola daná sťažnosť na úrad, ja som sa dostal k tomuto listu aj k 

odpovedi jedného občana z južnej triedy, odpoveď mierne povedané bola alibistická a že sa to denne 

kontroluje, no nekontroluje sa, pretože inak by tie dodávky tam neboli. Ja sa potom zastavím aj za p. 

Pustom, aby sme načrtli nejaké riešenie, aby to bolo. Jednoducho zaberajú tieto dávky tam miesto, 

trhovníci nechávajú po sebe dosť často neporiadok, vysúvajú sa do priestorov, v lete tam boli 

slnečníky, bol  som tam aj ja svedkom incidentu, keď pri prudšom vetre slnečník medzi ľudí spadol. 

Takže poprosím o nejaké radikálnejšie riešenie, ale najmä, čo sa týka tých áut a jeho spôsobu 

prevádzky toho trhoviska, či už dôslednejšie kontroly alebo proste obmedzenie nech sa tam rieši len 

ovocie zelenina, častokrát je to aj iný spotrebný tovar. Pri 2. interpelácii by som začal trošku inak. 

Všetci ako sme tu poslanecký zbor a pracovníci na úrade pracujeme pre mestskú časť a všetci sa 

snažíme zo svojho pohľadu a zo svojich znalostí priniesť tejto mestskej časti čo najviac. Ja nie som 

lekár, ja nie som právnik, ja sa hýbem v oblasti marketingu, v oblasti kultúry, preto som aj v tej 

komisii v ktorej som. Koncom leta sa na mňa v priebehu jedného dňa obrátili dvaja všímaví občania 

za akým účelom sme zrazu my mestská časť začali na billboardoch propagovať športovo zábavný 

areál. Ja som tie billboardy dovtedy neregistroval absolútne, pozrel som sa, zrazu som zbadal 

orientačne cez tritisíc eur v lete na kampaň na športovo zábavný areál, ktorý mal bez tak návštevnosť 

po kovide fantastickú, neviem si predstaviť z akého šuplíka sa vytiahli peniaze, keďže nemáme 

peniaze na južan, boli sme v elektronickej podobe, na to bola 0 až kým neprišla vyhrážka 

z ministerstva kultúry, že do konca roka máme papierovo musí vydať dve vydania pretože prídeme 
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o licenciu a s tým sú spojené vyššie peniaze. Nemáme dlhodobo peniaze na rozšírenie personálnych 

kapacít na športovo zábavnom areáli a to môžem s kľudným svedomím prehlásiť, že každý druhý deň 

som bol na športovo zábavnom areáli, videl som aká je tam návštevnosť, zloženie ľudí, máme 

v katastrofálnom stave niektoré atrakcie počnúc ihriskami a tak ďalej. Jednoducho nie sú na to 

peniaze, šetríme na tom, zrazu sa našlo tritisíc eur na billboardy. Pýtal som sa pani tajomníčky, pani 

tajomníčka o tom nevedela nič, muselo sa to odsúhlasiť bez jej prítomnosti, neviem prečo som nebol 

k tomu zavolaný, keďže všeobecne je známe, že robím v reklame a robím dlhé roky o to viac ma 

zarazilo to, že zrazu sa objavila ďalšia faktúra na 750 eur na ďalšie billboardy na konci sezóny a znovu 

podotýkam nemáme peniaze na komplet nič iné a šetríme kde sa dá a čo ma najviac zarazilo boli 

jednotkové ceny za billboardy, ktoré sa hýbu v cenníkových cenách vážený 110 až 150 eur na jeden 

billboard kde ja v porovnateľnom objeme keď riešim klienta riešim to v cenách 80 eur a menej 

a pokiaľ by som si zobral takzvané „last minity“ koncom mesiaca takéto billboardy sa riešia pod 60 

eur. Neviem prečo, ale o to tvrdšie teraz budem žiadať farebný južan, budem žiadať personálne 

posilnenie na Alejovej a budem žiadať značné finančné prostriedky budúci rok na rekultiváciu 

jednotlivých atrakcií. Nehovorím už o tom, že dozvedáme sa ako poslanci dva tri dni predtým než 

nám pani Zeleňáková pošle pozvánky na koncerty, o ktorých ako komisia kultúry absolútne nič 

nevieme. Jednoducho sa dozvieme, že o dva dni bude koncert a mňa sa ľudia pýtajú, že odkiaľ, čo 

ako a ja som nárazníková zóna ako poslanec. Vôbec neviem o tom, že takýto koncert sa skôr deje 

alebo diaľ. Takže, poprosil by som väčšiu ústretovosť a najmä komunikáciu s poslancami, lebo keď 

môžem, pomôžem, ušetrím, kde sa dá, lebo sú to aj naše dane. Ďakujem pekne.“ 

 starosta  - „Nech sa páči, ďalej nasleduje pán poslanec Hlinka.“ 

p. Hlinka, poslanec MZ -  „Ďakujem za slovo pán starosta, milí kolegovia, prvá moja interpelácia 

je k občastník Južan, nemal som túto informáciu, ktorú som počul, že je tam tá vytka, tiež som sa 

chcel opýtať, či ostávame len pri online verzii alebo prejdeme naspäť na papierovú formu.  ďalšia 

interpelácia je taká, aby mestská časť opätovne žiadala a tlačila na EEI , na mesto Košice za účelom 

odvodnenia vnútroblokového parkoviska v rezidentskej zóne č. 1 pri bytových domoch Krivá 12 - 

16 . Jednak sa tam už 5 rokov platí, obyvatelia si platia za parkovisko, za parkovanie a v podstate 

naďalej parkujú v mlákach a v blate. Takže opýtať sa prosím opätovne, keďže viem, že takýto 

podnet už šiel na mesto, že ako sa k tomu plánujú postaviť. A posledná vec taktiež toho istého 

parkoviska chýba tam stĺp verejného osvetlenia. Obyvatelia parkujú v tme. To je všetko, ďakujem.“   

starosta – „Tak, k tomu južanu ešte by som sa vrátil, možno sa ešte nejakí ľudia sa o tom chcete 

baviť. My sme mali núdzový stav tzn., že pošta nám odmietala v I. polroku tieto výtlačky doručovať 

do poštových schránok, dokonca neboli ani reklamné noviny veľakrát doručované, preto sme 

prestúpili z tlačenej formy na online formu, čiže v elektronickej podobe. Bolo to zavesené na našich 

webových portáloch a inde. Boli sme potom v tomto mesiaci predošlom upozornení z Ministerstva 

kultúry, že mali by sme mať aj tlačené podoby, tzn., že budeme to samozrejme rešpektovať a pán 

predseda Sušila, vy ste aj predseda vlastne komisie, ktorá má propagáciu samosprávy na starosť, 

takže prosím verifikujte, ak ste odborníkom, ako ste sa deklarovali teraz, koľko by stálo to tlačené 

vydanie a prípadne farebná verzia. Ja som vám už niekoľkokrát povedal aj na rokovaní miestnej 

rady, že nech sa páči, prosím, príďte s nejakými návrhmi, ktoré budú samozrejme realizovateľné v 
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rámci našich možností.  Povedal som tu vedúcej vašej tajomníčke komisie, ale aj vedúcemu financií, 

aby pripravili presun finančných prostriedkov, lebo nebude to nejaká veľká čiastka.  Čo sa týka 

nákladov na billboardy, poprosím pána finančného vedúceho, aby vysvetlil, aké čiastky boli 

zaplatené. My sme to museli urobiť, tá podstata je v tom, že sme chceli zachrániť prevádzku 

športovo zábavného areálu. Všetkým nám na tom záleží a my sme ho mali zavretý, keď si pamätáte 

skoro 5 mesiacov v tomto roku. Ľudia tam boli zamestnanci na 70 % držaní a činnosť nešla. Čiže 

sa tam vyrobila veľká strata. Tak, aby sme tú stratu minimalizovali a aby sme udržali v živote tento 

areál boli hľadané nejaké nápady, ako by sme ho vedeli viac priblížiť verejnosti, lebo sme zistili, že 

dosť veľká časť Košičanov nevie o tomto areáli. Z týchto dôvodov to bolo považované ako pokus 

za účelom vyššej návštevnosti, väčších príjmov, čo sa aj potvrdilo v priebehu posledných troch 

mesiacov, že nám tie príjmy rekordne pomerne stúpli a tento športovo zábavný areál aj vďaka 

propagácii sa dostal do zelených čísiel, čo som veľmi rád. Nevieme, aké bude obdobie nasledujúcich 

mesiacov, čo sa týka pandémie Covid -19, či nebudú nejaké reštrikcie vyhlásené, ktoré nám znovu 

umožnia alebo znemožnia, aby sme ho vôbec sprevádzkovali alebo iba vo veľmi obmedzenom 

režime, takže tu ešte sme nevyhrali tento rok a nechceme, aby ten areál padol na kolená, aby sme 

ho úplne považovali za nejaké zlé dielo. Samozrejme, ako ste sám povedali, že treba tam vždy niečo 

investovať, však sa aj investuje, prostriedky na reklamu neboli vzaté z rozpočtu, čo sa týka 

billboardy miestneho úradu, ale boli z príjmov, ktoré vyrobil športovo zábavný areál, čiže z 

vlastných príjmov. Pán Zahoranský ešte na doplňte, buďte taký dobrý.“ 

p. Sušila, poslanec MZ – „Čo sa týka Južanu, máme už tri cenové ponuky, pracujeme na tom a po 

druhé tie billboardy, to máme drahú reklamu.“  

starosta -  „Veľký hráči používajú aj billboardy popri sociálnych sieťach, pozrite si koľko je reklám 

napr. Fresh, kde všade má, alebo Kaufland alebo Lidl, majú aj platené reklamy pri magistráte a 

všade inde pri cestných vstupoch do Košíc, tak asi tie silné firmy by neboli také neskúsené, že by 

do toho nedali nejaké peniaze, potrebujú to zúročiť, čiže vy sa nečudujte, že tu niekto niečo urobil, 

na druhej strane hovoríte, že sa nič nerobí.“ 

p. Sušila, poslanec MZ – „Ja som rád, len prizvite nás, diskutujme a nájdime to najlepšie riešenie, 

aby sa nestalo, že my ako poslanci sme nárazníková zóna a nás sa ľudia pýtajú a nevieme vôbec 

reagovať.“   

starosta – „Opýtajte sa tu na oddelení kultúry a bude Vám vysvetlené. Sušila - Andrea nevedela o 

ničom, lebo v jej neprítomnosti sa to schválilo.“ 

starosta – „Bol vyhotovený protokol bol vyhotovený taký plán, ako obnoviť činnosť toho 

zábavného areálu a medzi iným bola aj táto zvýšená potreba propagovať jeho možnosti aktivity na 

verejnosti. Čiže to bol vnútorný, interný plán, ktorý tu bol zavedený a nič viac, nič menej.  

Opakujem, finančná stránka bola z príjmov športovo zábavného areálu, čiže nie na úkor iných 

aktivít. Čo sa týka Južanu, ten je platený z našich peňazí miestneho úradu. Ešte vysvetlite niečo k 

tým nákladovým položkám, aby bolo jasné.“ 
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p. Zahoranský, ved. OEaM – „Ďakujem za slovo pán starosta, vážení poslanci. Billboardová 

kampaň, resp. iné formy na podporu propagácie športovo zábavného areálu začali od júna tohto 

roku, pokračovali na základe dosiahnutých výsledkov každý mesiac, tzn. júl - august a vzhľadom aj 

na počasie a ešte aj relatívne v úvode doby vývoj ohľadom opatrení Covid 19 sme sa rozhodli areál 

podporiť aj v mesiaci september cez billboardy. Billboardy boli vlastne, resp. aj iné formy zvolené 

podľa lokalít. Snažili sme sa vlastne, keďže máme 22 mestských časti v Košiciach tieto billboardy 

každý mesiac obmieňať. V 1. rade sme sa zamerali v júni na nejaké veľké mestské časti, čiže 

spomeniem bol billboard na výjazde z Ťahanoviec jeden, kde  majú 23 000 obyvateľov, tak isto 

následne boli billboardy umiestnené na iné výjazdy sídlisk, aby sme si podchytili aspoň jedným 

billboardom celé sídlisko a tým pádom sme tieto lokality obmieňali. V septembri po konzultácii aj 

odobrením pánom starostom sme napr. dali billboard  tak isto pri prístupe do Košíc od Jahodnej         

-  Alpinka, to znamená presne ako je spomalenie, kde z podjazdu vychádzate, musíte spomaliť oproti 

je tento billboard umiestnený, čiže vidia ho všetci, ktorí chodia pravidelne na Alpinku, aby sme im 

pripomenuli, že okrem Alpinky, resp. Jahodnej máme v Košiciach aj náš areál na základe týchto 

billboardov. Pretože oproti minulým rokom sa v tomto roku urobila len táto forma vlastne podpory. 

Sa dosiahli naozaj v porovnaní s ostatnými rokmi, predchádzajúcimi rokmi, tri roky dozadu, keď si 

porovnáme, pán starosta máte podklady, ja by som Vás ešte poprosil potom, keby ešte tieto 

informácie povedal, že za máj až august, o koľko nám vzrástla návštevnosť v porovnaní s rokom 

2020 s rokom 2019 a o koľko nám rástol vlastný príjem na vstup areálu a o koľko nám narástli 

celkove vlastné príjmy areálu. Nám sa podarilo vlastne tú stratu, ktorá bola k 30. 4., keďže od 1. 

januára do 30. 4. bol areál zavretý, túto stratu sa nám podarilo úplne eliminovať a vytvorili sme si 

dostatočné zdroje na koniec roka. Už sme sa rozprávali s pánom Rácom ako vedúcim prevádzky 

areálu, a už nám aj predložil zoznam do konca roka, že čo je potrebné riešiť z hľadiska 

prevádzkových opatrení, prevádzkových nákladov aj z hľadiska investičných. Pretože tie skákacie 

hrady, ktoré máme staršie, tú Vranku, tá je už v takom stave, že v tomto roku držala iba silou vôle 

a potrebujeme ju ničím nahradiť. Tak isto ten druhý skákací hrad, ktorý máme zapožičaný od 

súkromnej škôlky, je tak isto už v takom stave, že radšej ho chceme vrátiť, ako by nám bolo potom 

vytýkané, že sme ho vlastne pri používaní v rámci areálu zničili. Za september, za prvé dva a pól 

týždňa, tzn. k 19.9. , to čo pán Rác predložil, dosiahnuté tržby, sme takéto tržby nemali. Už teraz 

máme väčší príjem v septembri, ako sme mali príjem za celý mesiac za to isté obdobie spred dvoch 

rokov. Tie billboardy, ako nová forma podpory voči ostatným rokom priniesla svoje ovocie a keď 

pán starosta vám prečíta tie výsledky, ktoré som mu pripravil, tak si myslím, že každý z Vás bude 

veľmi veľmi milo prekvapený. Ďakujem, všetko z mojej strany.“ 

starosta – „Takže ešte doplním za sledované obdobie máj až august sa v roku 2021 dosiahol nárast 

celkových vlastných príjmov na areáli v porovnaní s rokom 2020 o +58,9 desatín percenta, tzn. viac 

ako 29 000 €, v porovnaní s rokom 2019 o +60 % viac, čiže je to v čísle viac ako 29 000 € a v 

porovnaní s rokom 2018 o 104 percenta, že viac o 40.000 EUR. Je pravdou, že za 19 dní septembra 

sme mali príjmy väčšie ako za celých 30 dní mesiaca september, či už v roku 2018 alebo 2019. 

Takže, v minulosti tomu tak nebolo, teraz sa tie príjmy pohli, tak buďme radi, že ten areál žije a že 
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má aj svoju obľúbenosť medzi ľuďmi, lebo aj návštevnosť ide hore, počet návštevníkov a aj príjmy. 

Nech sa páči ďalej pán poslanec Majerníček.“ 

p. Majerníček, poslanec MZ – „Ďakujem za slovo pán starosta, interpelácia z mojej strany je, aby 

mestská časť zaslala na mesto požiadavku na opravu osvetlenia na priechodu pre chodcov Železníky 

- Gemerská pri Fresh, zo strany Železníkov je stále  raz funkčné, raz nefunkčné, vypadáva to často. 

Opäť som to interpeloval pred troma rokmi, keď už niečo zaviedli, tak  nech sa o to starajú.  Je tam 

ledkové osvetlenie priechodu pre chodcov a z časti bližšie k Železníkom tak je tma.  Je v polovičnej 

svietivosti.  keď sme už pri osvetlení tak môžeme požiadať mesto o osvetlenie prechodu, kde už 

bolo interpelované v minulosti a to Jantárová - Fibichova, Rosná a Cottbus. A taktiež, čo sa týka 

osvetlenia, tak bola ukončená tiež jedna interpelácia, týmto sa chcem poďakovať za osvetlenie 

Železníky – cintorín, najmä, že sa to stihlo ešte pred pamiatkou zosnulých. Boli tam vymenené stĺpy 

verejného osvetlenia, kde je už chodník osvetlený. Takže aj v rámci občanov mestskej časti juh 

poďakovanie na mesto, že tak učinili ešte toho roku. Ďakujem pekne.“ 

starosta – „Ďakujem aj ja za pochvalu, nasleduje pán poslanec Nagy.“ 

p. Nagy, poslanec MZ – „ Pán starosta,  vážení kolegovia, ja mám jednu interpeláciu od občanov 

zo sídliska Železníky, konkrétne na krakovskej ulici zhruba v polovičke ulici sa nachádza jeden 

starý topoľ, strom, z ktorého pravidelne po každej búrke alebo zvýšenom vetre padajú konáre 

hrúbky priemer 10 cm. Deti na ihrisku sa tam hrajú, je to veľmi nebezpečné, žiadal som už myslím, 

že v predošlom  zastupiteľstve, aby sa to riešilo. Pred mesiacom bola búrka, výrazné vetry na 

sídlisku Železníky sú pravidelne, takže poprosil by som, aby buď to niekto posúdi, že či ten strom 

je potrebné zrezať celý, lebo naozaj sú staré tie stromy na Železníkoch, čo sa týka topoľov a on je 

jeden z posledných, tak by som to povedal, takže možno buď zrezať alebo, inak obrezať, skrátiť, 

upraviť tie konáre, lebo naozaj tie konáre zasahujú až priamo do chodníka alebo na chodník. 

Ďakujem pekne.“  

starosta – „Ďakujem aj ja, nech sa páči pani poslankyňa Ivančová.“ 

p. Ivančová, poslankyňa MZ – „Dobrý  deň, ja mám pár postrehov od občanov. Na Železníkoch 

bol problém s veľkokapacitným kontajnerom, keď ho  odstránil Kosit, odniesli ho preč, tak vypadli 

z kontajnera odpadky a Kosit to nebol odstrániť, tak som Vás chcela poprosiť, aby sme im povedali, 

aby na budúce,  keď ho budú odstraňovať ten kontajner, aby poslali ľudí vyčistiť tú ulicu. Potom 

hore na Lomonosovovej, ako sa stavia to business centrum, tak je tam stále ruch z tej dopravy zo 

stavebných prác, chceli vedieť, kedy pri približne bude ukončená celá výstavba, kedy to už prestane, 

pod oknami im tie stroje hučia. Čiže, toto by chceli vedieť. Na Ostrovského ulici je trvalý problém 

s tým osvetlením, ľudia, ktorí tam bývajú sa mi ozývajú, že kedy to už konečne bude. Viem, že je 

to na dlhé lakte. Dali sme ten podnet asi tri roky dozadu a mesto to nerieši. Ešte by som rada 

nadviazala na pána Sušilu, lebo my sme v komisii kultúry. Mne je ľúto, že je tá komunikácia taká 

nejaká, že to viazne. My by sme radi vedeli o tom, že bude koncert Jadranky alebo podobne. Máme 

tiež starých rodičov a bola by som rada, ak by sme do budúcna vedeli aj my o takýchto veciach skôr, 

lebo predsa sa vie človek pripraviť, že to a to bude. Čo sa týka facebookovej reklamy, ja osobne nie 
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som šofér, čiže ja  billboardy nesledujem vôbec, lebo ja idem s kočíkom a nepozriem sa, ale 

facebook, tam som skoro stále, Instagram podobne, to je teraz taká doba. Viem, že je to vec, ktorá 

môže zaberať čas, ale keď máme možno na úrade masmediálnu komunikáciu, máme pani Kvetkovú, 

tak možno ona by to mohla  pozerať, že či na tom Facebooku sa to robí. Tá reklama je lacná a 

jednoduchá, človek pár krát klikne, vidí na Instagrame fotky, je tam  spoločenský areál a fotky, viem 

si pod to dať koment. Ja som taká mladá generácia,  tak mi to vnímame ako cielenejšiu reklamu ako 

ten billboard, čiže možno taký postreh z tej druhej strany. Moje kamarátky sú s areálom spokojné, 

len vravia, že atrakcií už stačilo, že by už možno bolo dobre tie atrakcie len obnovovať a nejaké 

nové tam nedávať, lebo tam nie je priestor na také oddýchnutie. Deti nemajú kde vybehnúť, na 

každom kroku je niečo, nemôžu ako keby si voľne behať. To je všetko.“ 

starosta – „Ďakujem, no že ste neskoro informovaní o nejakom koncerte, tak to povedzte prosím 

pekne v komisii kultúry, pretože tu nikto neblokuje, aby ste neboli skôr informovaní, že sa bude 

robiť nejaký koncert. A koncerty sa nerobia masovo, robil sa jeden a to je všetko. Máte komisiu, 

máte pani vedúcu, jej to patrí - kultúra, tak požiadajte aj ju. Ona teraz momentálne, ako pozerám tu 

nie je. Neviem z akých dôvodov, lebo sme ešte neskončili. A integrovaná reklama je vec názoru, 

my predsa máme aj reklamy na našom facebook-u o ŠZA, na našej webovej stránke na FB Športovo 

- zábavný areál a tak isto máme aj aplikáciu oznamy a pozvánky na mobilné telefóny. Kombinuje 

sa to jedno s druhým. Sú ľudia, ktorí sa pozerajú na billboard, keď stoja na električku. V ZOO máme 

jeden veľmi pekný billboard priamo nad klietkami levov. A tam je veľká návštevnosť. To je vec 

názoru, výsledok je taký, že sme v zelených číslach, tak buďme radi. Ak by sme boli naďalej, tak 

by sme to nerobili vôbec.“  

starosta – „Nech sa páči pán poslanec Blanár.“  

p. Blanár, poslanec MZ – „Ďakujem ešte raz za slovo pán starosta. Ja mám viacej tých interpelácií,  

asi začal by som Astóriou - parkoviskom, kolega ma predbehol, ale ja som už pred dávnejším časom 

interpeloval, dokonca u nás na komisii som taktiež požadoval, aby sme tie dodávky z toho 

parkoviska dali preč, áno, nehovorím, že nič sa nestalo, pretože možno na pár dní, možno na týždeň 

dodávky sa premiestnili tam, kde majú parkovať vzadu pri pošte. Čiže mám taký teraz konkrétny 

návrh, buď si pripravme na komisiu naše VZN - trhový poriadok a dajme do trhového poriadku ako 

do pracovnej verzie a následne si to súhlasme tu na zastupiteľstve, že tu bude jednoducho sankcia, 

my sme vlastníkom trhoviska, prenajímame trhovisko podľa nejakého cenníka a určme si pravidlá, 

kde majú autá parkovať. Ak jednoducho nebudú parkovať tam, kde majú, dostanú zmluvnú pokutu, 

podľa toho, ako si určíme v cenníku VZN, alebo jednoducho tri krát a dosť.  Dostanú napomenutia 

z našej mestskej časti a ďalšiu zmluvu na ďalšie obdobie trhovník nedostane. To nie je možné, že 

my si nevieme poradiť s  trhovníkmi. Oni sa musia prispôsobiť našim podmienkam. Buď to 

nechceme robiť alebo to nevieme urobiť alebo to jednoducho prehliadame. Vidíte sami, naozaj 

neboli sme s kolegom dohodnutí, ja som čakal, komu to ešte bude vadiť. S týmto som prišiel pred 

nejakým časom. Vadí to ľuďom, tie autá majú 10 metrov, trčia do chodníka do prechádzajúceho 

profilu na parkovisku. Sú to zhnité dodávky, 300-ročné, jednoducho nech parkujú tam, kde 

nezavadzajú.  Ak by to bol rampový systém funkčný firmou EEI,  tak by tam nestáli.  Ale, keďže 
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nám toto parkovanie nefunguje, tak pomôžme tomu my. Na najbližšiu komisiu výstavby skúsme sa 

na to pozrieť, čo vieme urobiť s týmto trhovým poriadkom, a nájdime páky na to, ako sa vysporiadať 

s trhovníkmi. A to sú presne tí istí trhovníci, tie isté dodávky. To je jedna interpelácia, poprosím 

budeme sa tomu venovať na komisii najbližšej. Druhá interpelácia je osvetlenie priechodu pre 

chodcov. Tak isto na poslednej komisii som to spomínal,  prešli dva týždne a nič sa neudialo. Je to 

priechod pre chodcov z trhoviska smerom k nám na Oštepovú. Je to veľký priechod pre chodcov, 

nesvieti tam už možno dva mesiace lampa, ktorá je dvojitá, čiže dve svietidlá nesvietia na strane 

garáží, čiže je to hneď oproti trhovisku tzn., keď dve svietidlá nesvietia, je to dosť veľká tma. Priamo 

na priechode pre chodcov. Riešil som to cez komisiu, za dva týždne nič, tak skúsim vo štvrtok ešte 

informovať pána riaditeľa Padišáka. To je všetko, čo s tým viem spraviť ako poslanec, budem čakať, 

čo bude rýchlejšie. Takže, to by som poprosil, ideme do takých dní, že budú kratšie dni, dlhšie 

večere. Treba to opraviť, je to hlavný ťah Južná trieda. Tretia interpelácia je výrub náletových drevín 

- za kontajneroviskom na Košťovej ulici. To kontajnerovisko je fajn, je klietkové  medzi 

kontajneroviskom a medzi garážami na Košťovej je tam priestor asi meter. Tie náletové dreviny, 

niektoré majú už 3-4 možno 5 metrov. Ak sa to v pravý čas nesekne a už tam takéto náletové dreviny 

boli, výrub už tam bol možno pred piatimi rokmi. Keď ich nedáme dole, tak o pár rokov tu budú 10 

metrové stromy. Treba to dať dole.  Tak isto ešte by som mal interpeláciu - Koščová smer výjazd 

na Južnú triedu po ľavej strane, čiže z Koščovej smerom na Južnú triedu ľavá strana taktiež sme to 

riešili na komisii, požadoval som ostrihanie tují, ktoré sú tam. Pred niekoľkými rokmi sa to udialo, 

pekne za to vystríhalo zhruba do výšky jedného metra a ide o problém bezdomovectva. Behom 

letných teplých mesiacov tam spia, teraz je už chladnejšie pôjdu inam, ale riešili sme to tak tiež na 

komisii. Bude treba znova tie kríky ostrihať. Jednoducho spia tam, ležia tam,  aktuálne ťahajú si 

tam bordel, ktorý po nich ostáva. Tu by som chcel poprosiť, keď sa dá a s verejnoprospešnými 

prácami nejaký ten bordel, pretože to nám Kosit neurobí a už je to tam niekoľko týždňov. Tu by 

som chcel poďakovať pánovi náčelníkovi Pustovi, ak som volal kolegov z mestskej polície boli 

promtní, vykázali určitých ľudí, ktorí tam robili za bieleho dňa to, čo nemali.  Takže zobrali si svoje 

„švestky“, ale to, čo akože nepatrilo im, to tam ostalo. Už je to tam asi mesiac, čiže, ak by sa dalo 

so správou mestskej zelene vystrihať, vyrezať, pretože problematiku, migráciu tých ľudí riešime 

nielen na Holubyho ale všade. Skúšal som to cestou komisie, nejde to, to ide pomaly. Skúsim aj 

pani Popríkovú osloviť vo štvrtok na mestskom zastupiteľstva. Lebo jednoducho veci sa nehýbu. 

Ďakujem pekne ešte raz.“  

starosta – „Ďakujem aj ja, nech sa páči nasleduje pán poslanec Bernát.“ 

p. Bernát, poslanec MZ – „Dobrý deň, ďakujem za slovo. Ja by som mal taký dotaz k detskému 

ihrisku na Krakovskej ulici, tam je domček so sklzom, predpokladám, že tam bol problém so 

schodiskom, ktorým sa deti dostávali hore, lebo jeden nášľapný schod bol zlomený, bolo na to 

upozornené. Tie schody boli úplne odstránené, ten domček momentálne ostal bez schodov. Chcel 

by som sa spýtať, ako sa to bude riešiť, či novým schodiskom alebo úplne novým hrací prvkom a v 

akom období sa to asi bude riešiť. A vzhľadom na to, že postupne a pomaličky pôjdeme na rozpočet  

budúceho roka, chcel by som pripomenúť aj schodisko pri  Krakovskej 1,  ktoré bolo už osobne 

mnou interpelované x krát.  a minimálne 2x-3x som dostal v podstate z mesta Košice informáciu, 
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že to bude riešené v tom danom roku.  Stále to nebolo uskutočnené, tak by som bol rád, ak by sa to 

už zahrnulo, aby sa to hlavne aj urobilo v nasledujúcom roku, ak sa to v tomto roku už nestihne 

urobiť. Ďakujem veľmi pekne.“ 

starosta  - „Ďakujem  aj ja, aj ja som tu už viackrát hovoril primátorovi apeloval som na neho ako 

som Vám aj spomenul . Bola reč o tom, že verejná obchodná súťaž nie je uzavretá, tak že tvrdili mi, 

že toho roku tu ešte urobia tie schody na krakovskej a to detské ihrisko zistíme a dáme Vám vedieť.  

čiže ešte  pán poslanec Tkáč.“  

p. Tkáč, poslanec MZ – „Ďakujem, ja by som predniesol interpeláciu občanov, ktorí chcú, 

požadujú, aj ja som sa tam bol pozrieť je tam jedna vpusť na chodníku na Rastislavovej, ktorá má 

zalomené okraje, je tam betón, je tam možnosť úrazu na chodníku na strane Kulturparku medzi 

ulicou Milosrdenstva a našou zastávkou kasárne - Kulturpark. Je tam zalomená šachta,  ale okolie 

je zalomené a je tam diera a noha tam vojde na strede chodníka. Je to taká frekventovaná ulica, tak 

bolo by to možno dobré promptne opraviť, odstrániť, aby sa tam nestal úraz a možno aj zvážiť, 

požiadať mesto o predĺženie rekonštrukcie chodníka, ktorú robili až po Milosrdenstva,  alebo sú tam 

dosť veľké výmole. Ďalšia interpelácia - chcel ba som sa spýtať, lebo asi pred rokom a pól boli 

zástupcovia bytových domov na Pasteurovej ul. - Pasteurovo nám. pozvaní tu a bolo prednesené, že 

sa pripravuje revitalizácia   tohto územia, že rád by som ich informoval, lebo sa dotazujú, v akom 

je to štádiu. To je z mojej strany všetko, ďakujem.“  

starosta -  „Končím týmto možnosť prihlasovať a  hovoriť v rámci bodu interpelácie. Na niektoré 

sme už aj reagovali v priebehu jednotlivých príspevkov, na niektoré bude treba zistiť a dať vedieť 

odpoveď cez príslušné organizácie mestské a mestu Košice. O niektorých veciach dajme tomu  som 

nevedel, že je problém vpusť na tom chodníku, takže, pozriem sa aj ja najbližšie, ak tam budem 

zajtra, alebo dnes ešte. Dáme to do pozornosti zodpovedným určite, takže, toľko k tejto k tomuto 

bodu a je tu bod predposledný a to je diskusia v rámci tohto bodu.“ 

K bodu 13 : Diskusia 

______________________________________________________________________________ 

ďalším, v poradí 13. bodom rokovania je Diskusia. 

starosta – „Chcem Vám pripomenúť Časový plán poslaneckých dní v IV. štvrťroku 2021, ktorý Vám 

bol zaslaný na Vaše emailové adresy. V tomto bode chce vystúpiť ešte pán poslanec Bernát.  

p. Bernát, poslanec MZ – „Ďakujem veľmi pekne za slovo. Ja len stručne, vzhľadom k tomu, že 

budú za chvíľu prebiehať ocenenia, nebudeme tam prítomní ako poslanci, chcel by som len poprosiť 

pána starostu, predpokladám, že aj za ostatných kolegov, aby sa poďakoval a vyjadril naše 

blahoželanie oceneným, ďakujeme im za ich úsilie a pevne veríme, že budú prínosom pre Mestskú 

časť – Juh aj do budúcna. Ďakujem.“ 

starosta – „Samozrejme, rado sa stane, aj tak bude, bez toho, že by ste mi to pripomínali, lebo na to 

je ten akt, aj poďakovať a podobne. Pán poslanec Hlinka, nech sa páči.“ 
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p. Hlinka, poslanec MZ -  „Ďakujem za slovo, v tomto bode by som sa chcel tiež poďakovať 

oddeleniu výstavby, keďže pomerne často zvyknem využívať aj našu južanskú mobilnú aplikáciu, 

kde je možné podať nejaký podnet. Moja skúsenosť je v celku pozitívna a keď nejaké drobnosti boli, 

či už moje alebo občana, keď niečo pridávajú, tak tie podnety sú promptne vždy riešené a aj odpoveď 

príde na mail. Tento komunikačný kanál funguje, aspoň mne dobre funguje, aspoň v tých veciach 

s ktorými vieme pohnúť a sú v našich silách. K tej billboardovej kampani mi napadlo, ja za seba ako 

člena finančnej komisie môžem potvrdiť, že o zámere billboardovej kampane sme sa bavili  na 

augustovej komisii, my sme o tom informovaní boli, že niečo také sa chystá, v akom rozsahu a kde 

to bude umiestnené. My sme túto informáciu dostali, že takýto projekt je momentálne na stole.“  

starosta – „Odporúčam, aby sme už podľa možnosti nediskutovali, pokiaľ to ozaj nie je nutné, lebo 

ten čas je už veľmi pokročilý a potrebujeme sa presunúť a ja možno aj vydýchnuť na dve minúty 

a urobiť hygienickú prestávku. Ďakujem za podnety. Program sme týmto vyčerpali.“ 

K bodu 14 : Záver 

________________________________________________________________________________ 

starosta – „Vzhľadom na aktuálnu epidemiologickú situáciu slávnostný ceremoniál odovzdávania 

verejných ocenení MČ Košice – Juh sa uskutoční v režime OTP, s kapacitou max. 25 % kapacity. 

Obradná sieň nám žiaľ kapacitne neumožňuje zorganizovať slávnosť s plným počtom hostí, preto sa 

v tomto roku udeľovanie ocenení uskutoční bez účastí poslaneckého zboru, len za prítomností 

predsedov poslaneckých klubov. Prosím o pochopenie. Dovoľte mi, aby som týmto pozval predsedov 

poslaneckých klubov, pána zástupcu a pána kontrolóra na slávnostný akt do obradnej miestnosti na 

prízemí, kde sa stretneme s našimi ocenenými. Program dnešného zasadnutia miestneho 

zastupiteľstva sme vyčerpali, ďakujem Vám za účasť na dnešnom zasadnutí a rokovanie končím. 

Podnety, ktoré ste dali sa budeme snažiť riešiť alebo posunúť kde sa dá, aby sa veci trošku pohli 

dopredu. Keby to bolo od nás závislé, keby sme mali tie peniaze, čo sme niekedy vyberali, polovica 

týchto problémov by tu nebola. Končím. Dovidenia.“ 

 

.....................................................                             ................................................... 

 JUDr. Jaroslav  Hlinka,v.r.                                     JUDr. Henrieta Pagáčováv.r.      

     starosta MČ Košice – Juh                             prednostka MÚ MČ Košice - Juh   

 

Overovatelia :  

Ing Rastislav Majerníček, poslanec MZ :      ........................................................... 

  13.10.2021 

Podpísal dňa : .............................. 

 

Ing. Jozef Bernát, poslanec  MZ :     ........................................................... 

  11.10.2021 

Podpísal dňa : .............................. 
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Zápisnica vyhotovená dňa : 6.10.2021 

Spracovala na základe zvukového záznamu: 

Zapisovateľka : Mgr. Marcela Zeleňáková  ............................................................. 

 

 

 


